
Kemer'de kendisine ait
teknede kaza geçiren

ATSO ve OSB Başkanı
Ali Bahar'ın ani ölümü

Alanya ve Antalya iş
ve siyaset dünyasını

yasa yasa boğdu 
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� 7’DE

Ülkü YİĞİT

Gelecekteki tehlike

TEKNEDEN DÜŞTÜ
Aynı zamanda Antalya Organize Sanayi
Bölgesi (OSB) Başkanlığı görevini yü-
rüten Antalya Ticaret Odası (ATSO)
Başkanı Ali Bahar, Kemer'de kendisi-
ne ait yattan düşen minderi almak için
denize girerken, yakın arkadaşı M.S.Ç.
ise Ali Bahar'ı almak için geri manev-
ra yaptı. Bu sırada yatın pervanesinin
çarptığı Bahar, ağır yaralandı

ARKADAŞI GÖZALTINDA
Denizde yaralanan, ambulans ile
özel hastaneye kaldırılan Bahar, dok-
torların tüm müdahalesine rağmen
kurtarılamayarak yaşamını yitirdi.
55 yaşındaki Bahar yaşamını yitirir-
ken, kaza anında gemiyi kullanan ço-
cukluk arkadaşı M.S.Ç ise Kemer
Cumhuriyet Başsavcılığı'nın talima-
tıyla gözaltına alındı. � 3’TE

Bahar'ın ani ölümü Alanya ve Antalya iş ve si-
yaset dünyasında üzüntüye neden oldu. Alan-
ya ve Antalya iş ve siyaset dünyası taziye me-
sajı yayınlarken, ALTSO Başkanı Eray Erdem

ise, "Başkanımız Ali Bahar’ı elim bir
kaza sonucu kaybetmenin derin
üzüntüsünü yaşıyoruz. Başkanlığı
döneminde çok sevdiği Antalya için
var gücüyle çalışan, Başkanımıza

Yüce Allah'tan Rahmet,  ya-
kınlarına, kederli ailesine ve

iş dünyasına sabırlar dili-
yorum” dedi.       � 3’TE

İş dünyası yasta

Ali Bahar

Erdem’den taziye mesajı

Eray Erdem

Meteoroloji Genel Müdürlüğü, kavurucu sı-
caklara karşı vatandaşları uyardı. Hava sı-
caklığın 26 derece olduğu Alanya'da bu oran
yüzde 44 oranındaki nem ile birlikte hava sı-
caklığı ilçede 40 dereceye kadar ulaşıyor. Kli-
malar sayesinde sıcaklıktan korunmaya ça-
lışan Alanya'da insanlar, şehirde bölgelerde
dün gün boyu enerji kesintileri yaşanması ne-
deniyle çileden çıktı. 

ELEKTRİK YOK AMA SUYA ZAM VAR
Elektrik kesintisi nedeniyle
insanlar, ev ve işyerinde sı-
caklıktan dolayı duramaz-
ken, CK AKEDAŞ'ın ise mü-
dahalesine rağmen enerjiyi
geç saatlerde vermesine tep-
ki gösterdi. Sıcaklık ve ener-
ji kesintileriyle savaşan Alan-
ya insanına bir kötü haber de
ASAT Genel Kurulu'ndan gel-
di. ASAT Genel Kurulu'nun suya yüzde 446 ora-
nında zam kararı Alanyalıları çileden çıkardı 

İŞTE SUDA ZAMLI TARİFE
Ağustos ayı itibariyle
meskenlerde 5 metre-
küpe kadar 1,83 TL
olan suyun birim fiyatı
10 TL’ye yükseltilirken,
20 metreküp üzeri
33,56 TL olan birim fi-
yatı 21-40 metreküp
olarak değiştirilerek
50,34 TL oldu. 40 met-
reküp üzeri 71,93 TL
olurken, mesken ve
ofislerde 20 metreküpe
kadar 20,47 TL olan birim fiyatı aynı kaldığı gö-
rüldü. 20 metre küp üzeri ise 33,56 TL’den yüz-
de 114 zam yapılarak 71,93 TL oldu. � 2’DE

YANDIK
Kavurucu sıcakların yaşamı etkilediği Alanya'da elektrik
kesintileri ise insanları canından bezdirdi. ASAT'ın suya yüz-
de 446 oranında zam yapması vatandaşları isyan ettirdi

‘ATAMALAR EĞİTİM KALİTESİ İÇİN’
Eğitim kalitesini yükseltmek hedefiyle
yapılan atamaların eğitim hayatında
yeni bir dönemin başlangıcını oldu-
ğunu ifade Milli Eğitim Müdürü Yusuf
Yılmaz değişikliklerin okul içi düze-
nin iyileştirilmesi ve öğrenci başarı-
larının artırılması için önemli bir
adım olduğunu belirtti. � 5’TE

Alanya’yı gururlandırdılar

ALİ KOÇ’TAN DAVET VAR
Canlı bağlantıda Fenerbahçeliler Gü-
nü’nü kutlayan Koç, yeni sezonda şam-
piyonluk hedeflerini dile getirerek Alan-
ya Kaymakamı Dr. Fatih Ürkmezer’i
Alanyaspor-Fenerbahçe müsabakası
için İstanbul’a davet etti. � 11’DE

Ali Koç canlı bağlandı
Alanya Fenerbahçeliler Derneği yönetimi
Dünya Fenerbahçeliler Günü’nü kutladı. Ku-
lübün kuruluş yılı olan 1907’nin tarihsel kar-
şılığı olan 19.07’de buluşan Fenerbahçeli-
lere Başkan Ali Koç canlı bağlantı ile katıldı. 

Alanya’da 22 okulda müdürler de-
ğişti. 2024 yılı itibarıyla eğitim ku-
rumlarında çeşitli görev değişiklik-
lerine giderek atanan yeni okul
müdürlerinin isimlerini açıklandı.

Müdürler değişti
Yusuf Yılmaz

5 bin aşure dağıttı � 5’TE

Yükseköğretim Kurumları Sına-
vı'nda sayısal kategoride Alanyalı
öğrenci Kerem Akçalıoğlu Türkiye
284.’sü ve eşit ağırlık kategorisin-
de Meral Yıldız 392’nci oldu. Ah-
met Erdimen Kişisel Gelişim Kur-
su öğrencilerinin 2024 YKS’de
büyük bir başarıya imza attığını
vurgulayan Erdimen, “ Bu başarı
ile gurur duyuyoruz” dedi. � 5’TE

Klimaya ek ücret iddiasına TGA Yönetim
Kurulu Üyesi turizmci Şükrü Cimrin,
“Bu dolandırıcılığa ciddi yaptırım yapılmalı”
tepkisini verirken Şoförler Odası Başkanı
Ali Akkaya ise, “Her taksici esnafımız tak-
simetresinin açmak zorunda. Yasa gereği
bunu yapmalılar” diye konuştu.     �2’DE

Turistlere taksimetre aç-
madıkları ve araçta açılan
klimaya ek ücret istenildiği
iddiası sektörü karıştırdı.

Taksilerde
klima kriziÇevre yolunda kopan elektrik hattı 

40 bin aboneyi olumsuz etkilendi.



Enerji
kesintisi

yaktı
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Taksi krizi her geçen gün yeni bir
boyut kazanıyor. Alanya’nın ka-
nayan yarası haline gelen tu-

ristlere taksimetre açmayan taksici es-
nafı hem turizmciyi hem de turisti ca-
nından bezdiriyor. Özellikle taksimet-
re açmama hamlesine bir yenisi daha
eklendi. İddialara göre taksici esnafı bir
de müşteriden ekstra klima açma üc-
reti talep ediyor. Taksici esnafının
yaptığı bu hamlelerin Alanya’da tu-
ristler tarafından büyük tepki çektiği-
ni belirten TGA Yönetim Kurulu Üye-
si Şükrü Cimrin, “Yetkililer yetkileri-
ni kullanmalı ve bu mesleği hak et-

meyenle-

rin ruhsatı iptal edilmeli” dedi.

“ALANYA’NIN PUANI 
ÇOK KIRILIYOR”

“Taksiler Alanya’ya gelen misafirleri-
mizin otelden çıkıp şehirle bütünleş-
meleri için her şey dahili bertaraf
edecek sistemin önemli bir parçası”
şeklinde konuşan Cimrin açıklama-
sında, “Yani misafirlerimiz otelden
çıktığında toplu ulaşımın yetişmediği
yerlerde taksilerle ulaşıyor. Fakat biz
özellikle yerleşik yabancılarla da ileti-

şim kurduğumuzda onlarca
sorunla bize ulaşıyorlar. Bun-
ların en yoğunu taksimet-
reyi açmamak. Kısa mesa-
felerde yüksek ücretlerin
istenmesi. O kadar saçma
bir noktaya geldi ki klima
açmak için fark isteyen
taksicilerimiz var.  Kaba

davranışlar var. Aynı za-
manda her meslekte ol-

duğu gibi işini
çok iyi ya-
pan esnaf-
l a r ı m ı z
var bir
de maa-
l e s e f
bu şe-
k i l -

de davranışlar bulunan esnaflarımız
var.  Bu taksici esnaflarımızın uygun-
suz davranışta bulunduğu gibi çok
önemli bir yaptırım uygulanır gibi bir
korkusu yok böyle bir yaptırım, mes-
lekten men edilme ve ruhsat iptali yok.
Biz turizmciler ciddi bir denetimin ve
yaptırımın olmadığını düşünüyoruz.
Piyasada bu uygunsuz davranışlara de-
vam ediyorlar. Her gün yüzlerce mi-
safirimin mağdur oluyor. Mağdur olan
misafirlerimiz tatillerini zehir etme-
mek için dile getirmiyorlar ama ülke-
lerinde Türkiye’nin ve Alanya’nın pua-
nını çok güzel kırıyorlar. Yeterince kı-
rık puan alınınca bu turist niye gel-
miyor diyoruz” dedi.

“RUHSATLARI 
İPTAL EDİLMELİ"

“Denetimler ve yetkiler daha da sık-
laştırılmalı ve cezalar daha caydırıcı ol-
malı” şeklinde konuşan Cimrin, “Yet-
kiler kullanılmalı gerçekten bu mesleği
hak etmeyenlerin ruhsatı iptal edil-
meli. Böylece işini hakkıyla yapan es-
nafımızda böylece güzelce çalışır. Aynı
zamanda çoğunluğu Antalya Büyük-
şehir Belediyesi’ne bağlı denetim ekip-
lerinin daha etkili ve daha caydırıcı ce-
zaların uygulamasını talep ediyoruz.
Ellerindeki yetkiyi daha caydırıcı ola-
cak şekilde kullanmalılar” dedi.

“TURİSTLER 
VELİ NİMETTİR”

Alanya Şoförler Odası Başkanı Ali Ak-
kaya ise, “Her taksici esnafımız taksi-
metresinin açmak zorunda. Yasa ge-
reği bunu yapmalılar. Durak başkan-
larını uyardık. Alanya Kaymakamlığı’da
aynı şekilde bir denetim komisyonu
oluşturdu. Sonuçta bir akaryakıta
veya başka bir konuya gelen zamlar

karşısında gerekeni sağlıyoruz. Turist
veli nimettir düşüncesiyle lütfen tak-
simetrelerimizi açalım ve daha anla-
yışlı olalım” dedi.

İNDİ BİNDİ 130 TL

Başkan Akkaya taksi ücretlerinden
bahsederek “Açılışımız 25 TL, kilo-
metre başı 37.5 TL, indi bindi ise 130
TL” dedi. � Sabiha TATLIYER

Taksi krizi büyüyor:

Klima için bile ek ücret istiyorlar
Turistlere taksimetre açmadıkları ve araçta açılan klimaya bile ek ücret istedikleri iddiasına karşı turizmcilerden  tepki gecikmedi. Taksicilere yeterli yaptırımın yapılma-
dığını ve bu hamlelerin Alanya turizmine darbe vurduğunu belirten TGA Yönetim Kurulu Üyesi turizmci Şükrü Cimrin, “Bu dolandırıcılığa ciddi yaptırım yapılmalı” dedi.  

Şükrü Cimrin Ali Akkaya

Acillerde yaşanan yo-
ğunluklar covid-19 vi-
rüsünün sinyalcisi

oldu. Artık virüse karşı na-
diren teşhis konulduğunu
ifade eden İlçe Sağlık Mü-
dürü  Nadir Aldemir izo-
lasyon ve maske devrinin
bittiğini vurguladı.

"VAKALAR 
ARTIK 

ÖLÜMCÜL 
DEĞİL"

Bu süreçte dikkat edilme-
si gerekenleri açıklayan Na-
dir Aldemir,” Covid-19 ar-
tık hayatımızın bir parçası
halinde geldi. Diğer enfek-
siyon hastalıkları gibi buna
da yakalanan kişiler olma-
ya devam edecek. Ancak öl-
dürücülüğünü ve yayılmaz
hızını kaybetti. Testi pozitif

çıkan vatandaşlarımız artık
kendisini daha ağır izolas-
yon altında tutmak zorun-
da da kalmayacak. Tabi ki
gene de önlemleri bırak-
mamak ve hasta kişilerle
yakın temastan kaçınmak
gerekiyor. Özellikle vücut
direnci düşük olan kişilerin
ve kalp hastalarının biraz
daha dikkat-
li olması
g e r e k i -
yor” dedi.
� Özgür
YILMAZ

A
na elektrik hattında oluşan kopma ne-
deniyle Alanya'da 40 bin abone olum-
suz etkilendi. Alanya Çevreyolu Tele-

kom Kavşağı yakınında 2000’li yıllarda ya-
pılan TEDAŞ’a ait yeraltı kablosu patladı.
Olay nedeniyle Kadıpaşa, Sugözü, Küçük-
hasbahçe, Büyükhasbahçe, Şekerhane,
Hacet, Cikcilli ve Oba mahallelerinin bir kıs-
mında yaklaşık 40 bin abone elektriksiz kal-
dı. CK Akdeniz, besleme hatları üzerinden
33 bin aboneye enerji verirken, kalan 7 bin
aboneye akşam saatlerine kadar enerji
sağlamayı hedefliyor. Kablonun patladığı-
nın tespit edilmesi üzerine olay yerine hız-
la ulaşan CK Akdeniz Elektrik Dağıtım A.Ş.
ekipleri, hemen onarım çalışmalarına baş-
ladı. CK Akdeniz, patlamadan etkilenen yak-
laşık 40 bin abonenin enerji ihtiyacını kar-
şılamak için hızla harekete geçti. CK Ak-
deniz yetkilileri, onarım çalışmalarının hız-
lı bir şekilde sürdüğünü ve en kısa sürede
tüm abonelere yeniden enerji sağlanacağını
belirtti. Bu durum ise şehirde enerji altya-
pısının baştan sona revize edilmesi gerek-
liliğini ortaya koydu. � Özgür YILMAZ

Antalya Büyükşehir Belediyesi
ASAT Genel Kurulu’nda 5
gündem maddesi görüşüldü.

Gündem maddeleri arasında su is-
rafının önüne geçilmesi, su tüketi-
mi artması ile birlikte yapılan yatı-
rım miktarının yüksek olması, Ener-
ji Piyasası Düzenleme Kurumu ta-
rafından elektrik fiyatlarına yüzde
38-50 oranında yapılan zam ile
üretim- dağıtım maliyetlerinin art-

ması gibi nedenlerden dolayı 2024
yılı Su Tarifeleri Cetvellerinin gün-
cellenmesi ile ilgili Abone İşleri
Daire Başkanlığı’nın teklif yazısı oy
çokluğu ile kabul edildi. Karara AK
Parti grubu ret oyu verdi.
Meskenlerde 5 metreküpe kadar
1,83 TL olan suyun birim fiyatı 10
TL’ye yükseltildi. 20,47 TL olan 06-
20 metreküp su fiyatı aynı kalırken,
20 metreküp üzeri 33,56 TL olan bi-

rim fiyatı ise 21-40 metreküp olarak
değiştirilerek 50,34 TL oldu. 40
metreküp üzeri 71,93 TL olurken,
mesken ve ofislerde 20 metreküpe
kadar 20,47 TL olan birim fiyatı aynı

kaldığı görüldü. 20 metre küp üze-
ri ise 33,56 TL’den yüzde 114 zam
yapılarak 71,93 TL oldu. Zammın
ağustos ayından itibaren uygulana-
cağı öğrenildi.  � Haber Merkezi

ALTSO Başkanı Eray Erdem'in baş-
kanlığında gerçekleştirilen toplan-
tıda fuarların kentte katkısının yad-

sınamaz boyutta olduğunun altı çizildi.
Başkan Erdem toplantıya ilişkin açıkla-
masında, "Alanya Belediye Başkan Da-
nışmanı ve ALTAV Başkan Yardımcısı Ab-
durrahman Açıkalın başkanlığında, AL-
TİD Başkanı Burhan Sili ve ALTAV Yö-
netim Kurulu Üyeleri'nin katılımıyla
2025 yılında gerçekleştirilecek olan fu-

arlarla ilgili istişare toplantımızı gerçek-
leştirdik. Toplantımızda; önümüzdeki sü-
reçte Alanya olarak hangi fuarlara katıl-
mamız gerektiğini değerlendirip, Alan-
ya'mızın tanıtımını en iyi şekilde yapmak
için yol haritamızı belirledik.27-28 Tem-
muz tarihlerinde gerçekleştirilecek olan
Gökbel Güreşleri ile ilgili olarak da de-
ğerlendirmeler yaptığımız toplantımız
Alanya'mıza hayırlı uğurlu olsun" dedi. 

� Sabiha TATLIYER

Suda ucuzluk bitti:

Yüzde 446 zam 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel Kuru-
lu’nda suya zam kararı alındı. Alınan kararla mes-
kenlerde 5 metreküpe kadar 1,83 TL olan suyun birim
fiyatına yüzde 446 zam yapılarak 10 TL’ye yükseltildi.

Hastane acilleri kalabalıklaştı. Covid-19 virüsü
teşhisleri arttı. Covid virüsünün hayatımızdan ta-
mamen çıkmadığını ve halen teşhislerin ko-
nulduğunu söyleyen İlçe Sağlık Müdürü Nadir
Aldemir,"Vakalar artık ölümcül değil" dedi.

Covid hala hayatımızda
Alanya fuarlarda boy gösterecek

ALTSO Başkanlığında gerçekleştirilen toplantıda
ALanya'nın 2025 yılında katılım göstereceği ve gös-
termesi gereken fuarlar hakkında konuşuldu. 

2000’li yıllarda yapılan TE-
DAŞ’a ait yeraltı kablosunun
patlaması sonucu yaklaşık 40
bin abone elektriksiz kaldı.
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Antalya'nın Kemer ilçesinde mey-
dana gelen olayda Antalya Ticaret
ve Sanayi Odası (ATSO) ve Antal-

ya Organize Sanayi Bölgesi (AOSB) Baş-
kanı Ali Bahar, kendisine ait "Alber"
isimli tekne limana yanaştığı esnada
suya düşerek motorun pervanesine çarp-
ması sonucu ağır yaralandı. Olay yerine
çağrılan ambulansla Kemer'deki özel
bir hastaneye kaldırılan ve uzuv kaybı ol-
duğu öğrenilen Bahar, yoğun bakım üni-
tesine kaldırıldı. Ali Bahar, yapılan tüm
müdahalelere rağmen kurtarılamadı. 

CENAZESİ 
ESKORT EŞLİĞİNDE 
MORGA GETİRİLDİ

Öte yandan Ali Bahar'ın cenazesi hasta-
neden cenaze aracıyla alınıp otopsi için
Antalya Adli Tıp Kurumuna götürüldü.
Polis eskortu eşliğinde morga getirilen ce-
nazede, Bahar'ın başkanlığını yaptığı ku-
rum çalışanları ve yakınları da geldi.

BAHAR İÇİN 
BAŞSAĞLIĞI 

MESAJI YAĞDI

Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer Bolat, "An-
talya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yö-
netim Kurulu Başkanı kıymetli Ali Bahar
Beyefendinin talihsiz bir kaza sonucu ve-
fatını derin bir teessür ile öğrendim.  Ken-
disine Yüce Allah’tan rahmet, sevenlerine
başsağlığı ve sabr-ı cemil diliyorum. Me-
kânı cennet olsun." 

Bahar'ın ölümünün ardından başsağlığı
mesajı yayınlayan Antalya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Muhittin Böcek, "Antalya
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Ali Ba-
har'ın elim bir kaza sonucu hayatını kay-
bettiğini üzüntüyle öğrendim.Merhu-
ma Allah'tan rahmet, ailesi ve yakınları-
na başsağlığı ve sabır diliyorum. Mekanı
cennet olsun" dedi. 

"SEVENLERİNE 
BAŞSAĞLIĞI DİLERİM"

Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Öz-
çelik ise mesajında, " Dostumuz, arka-
daşımız, Antalya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı (ATSO) Başkanı Ali Bahar’ın,Kemer’de
geçirdiği tekne kazası sonucu hayatını
kaybettiğini derin bir üzüntüyle öğren-
dim. Kederli ailesine ve sevenlerine baş-
sağlığı ve sabır diliyorum" dedi.

"ALLAH'TAN RAHMET
DİLİYORUM"

Gazipaşa Belediye Başkanı Mehmet Ali Yıl-
maz, "Kemer ilçemizde meydana gelen
tekne kazasında Antalya Ticaret ve Sanayi
Odası (ATSO) başkanımız Ali Bahar'ın ve-
fat haberini üzüntüyle öğrendim. Mer-
huma Allah'tan rahmet, ailesine, seven-
lerine başsağlığı ve sabır diliyorum."

Alanya Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı
Eray Erdem, "Antalya Ticaret ve Sanayi
Odası  ve Antalya OSB Başkanımız  Ali
Bahar’ı elim bir kaza sonucu kaybetme-
nin  derin üzüntüsünü yaşıyoruz. Baş-
kanlığı döneminde çok sevdiği Antalya
için var gücüyle çalışan, Başkanımıza
Yüce Allah'tan Rahmet,  yakınlarına, ke-

derli ailesine ve iş dünyasına sabırlar di-
liyorum." Aynı zamanda ülke genelinde-
ki tüm ticaret odası başkanları tarafından
başsağlığı mesajı yayımlandı.

Antalya Milletvekili Aykut Kaya, "Antal-
ya Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Ali Ba-
har’ın vefatını üzüntüyle öğrendim. Mer-
huma Allah’tan rahmet, sevenleri ve
ATSO camiasına başsağlığı diliyorum."

CHP'li Antalya Milletvekili Sururi Çora-
batır, "Antalya Ticaret ve Sanayi Odası
Başkanı Ali Bahar'ın vefatını üzüntüyle
öğrendim. Merhuma Allah’tan rahmet;
ailesine, sevenlerine ve ATSO camiasına
başsağlığı ve sabır diliyorum." 

"AİLESİNE SABIRLAR
DİLERİZ"

AK Parti Antalya  Milletvekili Atay Uslu,
"Antalya Ticaret ve Sanayi Odası ve An-
talya Organize Sanayi Bölgesi Başkanı Ali
Bahar'ın elim bir kaza sonucu vefatını de-
rin bir üzüntüyle öğrendik. Allah rahmet
eylesin, mekanı cennet olsun. Ailesine,
sevenlerine ve ATSO camiasına başsağ-
lığı ve sabırlar diliyoruz."

"RUHU ŞAD OLSUN"

ATO Başkanı Gürsel Baran, " Antalya'nın
Kemer ilçesinde meydana gelen tekne ka-
zasında Antalya Ticaret ve Sanayi Odası
(ATSO) Başkanı ve TOBB Genel İdare Ku-
rulu üyesi kıymetli kardeşimiz Ali Bahar'ın
vefat ettiğini büyük bir üzüntüyle öğren-
dim.  Merhuma Allah'tan rahmet, Bahar
ailesine, sevenlerine ve camiamıza baş-
sağlığı ve sabır diliyorum. Ruhu şad, me-
kanı cennet olsun."

"İYİ BİR DOSTTU"

TOBB Başkanı Rıfat Hisarcıklıoğlu, "Üz-
günüm. İyi bir insan, iyi bir dosttu. Antal-
ya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu
Başkanımız, TOBB Genel İdare Kurulu
üyesi Ali Bahar kardeşim vefat etmiştir.
Kendisine Allah'tan rahmet, ailesine, ya-
kınlarına ve camiamıza başsağlığı diliyo-

rum. Ruhu şad, mekanı cennet olsun."

AK Parti Antalya İl Başkanı Ali Çetin, "Elim
bir kaza sonucu hayatını kaybeden ATSO
Başkanı Ali Bahar’a Allah’tan rahmet di-
liyor, ailesine, sevenlerine ve ATSO ca-
miasına baş sağlığı diliyorum" dedi.

Antalya Valisi Hulusi Şahin, "Kemer’de ge-
çirdiği elim tekne kazası sonucu hayatı-
nı kaybeden Antalya Ticaret ve Sabayi
Odası (ATSO) Başkanı Ali Bahar’a Al-
lah’tan rahmet, kederli ailesine, sanayi ve
ticaret camiasına ve sevenlerine baş
sağlığı diliyoruz."

Akdeniz Üniversitesi Rektörü Özlenen
Özkan, "Antalya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı Başkanı Sayın Ali Bahar’ın elim bir kaza
sonucu yaşamını yitirdiğini derin bir
üzüntüyle öğrendik. Kendisine Allah’tan
rahmet, ailesine ve ATSO camiasına
başsağlığı dilerim. Mekanı cennet olsun."

"ANTALYAMIZA 
SABIRLAR DİLERİM"

İYİ Parti Antalya Milletvekili Uğur Poyraz,
"Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO)
ve Antalya Organize Sanayi Bölgesi (OSB)
Başkanı çok kıymetli iş insanı Ali Bahar’ın
vefat haberini derin bir üzüntüyle öğren-
dim. Kendisine Allah’tan rahmet, ailesine,
sevenlerine ve Antalya’mıza sabırlar dili-
yorum. Başımız sağ olsun."

MHP Antalya Milletvekili Abdurrahman
Başkan, "Antalya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı Başkanımız kıymetli kardeşim Ali Ba-
har’ın vefatını derin bir üzüntüyle öğ-
rendim. Merhum Ali Bahar kardeşime Al-
lah’tan rahmet, kederli ailesine ve se-
venlerine sabır ve başsağlığı diliyorum.
Kabri nur mekanı cennet olsun." 

Önceki dönem ATSO Başkanı Davut Çe-
tin, "Geçirdiği elim kaza sonrası çok
genç yaşta kaybettiğimiz bir dönem bir-
likte görevde yaptığım ATSO ve Antalya
OSB Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar
kardeşimizin vefatını büyük bir üzüntü
ile öğrenmiş bulunuyorum. Bahar aile-

si başta olmak üzere, sevenlerine ve iş
dünyamıza baş sağlığı ve sabırlar, mer-
huma Allah'tan rahmet diliyorum."

Alanyaspor Genel Başkanı Hasan Çavu-
şoğlu, "Antalya Ticaret ve Sanayi Odası
(ATSO) Başkanı ve Antalya OSB Başka-
nı Sayın Ali Bahar'ın vefat haberini derin
bir üzüntüyle öğrenmiş bulunuyoruz.
Merhuma Allah'tan rahmet, ailesine ve
yakınlarına başsağlığı dileriz."

ATSO CAMİASINA 
BAŞSAĞLIĞI DİLERİZ"

CHP Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, "An-
talya Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Ali
Bahar, Kemer’de geçirdiği tekne kazası
sonucu yaşamını yitirmiştir. Merhuma Al-
lah’tan rahmet, sevenleri ve ATSO ca-
miasına başsağlığı diliyoruz."

CHP İlçe Başkanı Bülent Kandemir,
"Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO)
Başkanı Ali Bahar’ın,Kemer’de geçirdi-
ği tekne kazası sonucu hayatını kaybet-
tiğini üzüntüyle öğrenmiş bulunmakta-
yız. Kederli ailesine ve sevenlerine baş-
sağlığı ve sabır diliyoruz."

AK Parti İlçe Başkanı Mehmet Şarani Tav-
lı ise, "Geçirmiş olduğu elim bir kazada ha-
yatını kaybeden ATSO Başkanı Ali Bahar'a
Allah'tan rahmet, ailesi, sevenleri ve tüm
ATSO camiasına baş sağlığı diliyoruz."

CHP Antalya Milletvekili Cavit Arı, " Ke-
mer ilçemizde meydana gelen tekne
kazasında Antalya Ticaret ve Sanayi
Odası (ATSO) başkanımız Ali Bahar'ın ve-
fat haberini üzüntüyle öğrendim. Mer-
huma Allah'tan rahmet, ailesine, seven-
lerine başsağlığı ve sabır diliyorum." 

CHP Parti Meclisi Üyesi Şengül Yeşildal,
"Kemer ilçemizde meydana gelen tekne
kazasında Antalya Ticaret ve Sanayi
Odası (ATSO) başkanımız Ali Bahar'ın ve-
fat haberini üzüntüyle öğrendim. Mer-
huma Allah'tan rahmet, ailesine, seven-
lerine başsağlığı ve sabır diliyorum."

� Özgür YILMAZ

Tekneden düşen ATSO Başkanının talihsiz sonu
Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Başkanı Ali Bahar, Kemer ilçesinde geçirdiği tekne kazasında hayatını kaybetti.

Yabancı uyruklu I.V’nin Interpol tarafından
uluslararası seviyede arandığını tespit eden
ekipler, Oba Mahallesi’nde düzenlenen ope-

rasyonla zanlıyı yakaladı. Şüphelinin işlemlerinin
ardından İl Göç İdaresi Geri Gönderme Merkezi’ne
teslim edileceği öğrenildi. � Özgür YILMAZ

Yangın, sabah saatle-
rinde Alanya’nın De-
ğirmendere Mahal-

lesi, bulunan binanın ze-
min katında meydana gel-
di. Dairenin mutfağında
meydana gelen yangı çev-
redeki vatandaşların far-
ketmesi üzerine olay ye-

rine sağlık ve itfaiye ekip-
leri sevk edildi. Olay yeri-
ne gelen itfaiye ekibi yan-
gına müdahale ederek üst
katlara sıçramadan kont-
rol altına aldı. İtfaiyenin
kısa sürede müdahalesi
sonucunda söndürülen
yangında evin mutfağı ve

mutfakta bulunan eşyalar
tamamen yanarken, baş-
ta buzdolabı olmak üzere
zarar gören eşyalar itfaiye
görevlileri tarafından dı-
şarı çıkartıldı. Şans eseri
yangında zarar gören kim-
se olmadı. � Sabiha TAT-
LIYER

Kırmızı bültenle aranan
Rus Alanya'da yakalandı

Interpol’ün kırmızı bültenle aradığı Rus uyruklu
şüpheli Alanya’da yakalandı. Alanya Jandar-
ma Komutanlığı Jandarma Suç Araştırma Timi
(JASAT) ve asayiş ekiplerince, aranan kişile-
rin yakalanmasına yönelik çalışma yapıldı.

Zemin katta çıkan yangın evi sardı
Değirmendere Mahallesi'nde evin zemin katında çı-
kan yangında evin mutfağı kullanılamaz hale geldi.



4Cumartesi 20 Temmuz 2024 POLİTİK ANALİZ

Saadet Partisi Antalya Milletveki-
li ve Tarım, Orman ve Köyişleri
Komisyonu üyesi Şerafettin Kılıç,

Hayvan Haklarını Koruma Kanunun-
da Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun
Teklifine ilişkin Türkiye Büyük Millet
Meclisi (TBMM) Genel Kurulu'nda bir
konuşma yaptı. 
Kılıç, TBMM'de yaptığı konuşmada şu
ifadeleri kullandı:
"Torba yasa yapma sürecinde olduğu
gibi bu aşamada özellikle farklı sesle-
re kayıtsız kalınması, sürecin her-
hangi bir paydaşını dışarıda bırakma-
nız durumunda, bu teklif yasalaşsa bile
sorunları çözme noktasında yetersiz
kalacak, bir süre sonra yeni bir dü-
zenleme yapma ihtiyacı doğacaktır.
Milli Görüş Hareketinin mensupları
Saadet Partililer olarak bizler için si-
yaset; yaşanabilir şehirler, yaşanabilir
bir ülke ve yaşanabilir yeni bir dün-
yanın kurulabilmesi için kullanılabi-
lecek yegâne araçtır. İktidar mücade-
lesi yolunda her şeyi araçsallaştıran an-
layışı kabul etmediğimiz gibi, iktidara
gelmek için her yolu mubah sayan zih-
niyeti de reddediyoruz. Zira böyle bir
anlayışın uzun vadede yaşanabilir or-
tamları tesis etmesi mümkün olmaz.
Bugün hem insanlar hem de diğer bü-
tün canlılar için yaşanabilir şehirlere
ihtiyaç vardır. 

"SİYASET ÜSTÜ 
YAKLAŞIM ŞART"

Söz gelimi günün beş saati trafikte har-
canan bir şehir, sakinleri açısından ya-

şanabilir olmaktan çıkmıştır. Diğer
yandan insan dışındaki herhangi bir
canlıya soluk alıp verme imkânı tanı-
mayan bir mahalle, yaşanabilir bir
mahalle değildir.
Değişen şartlar ve artan nüfusla bir-
likte bugün çok çeşitli sorunlarla kar-
şı karşıyayız. Bu sorunlara yönelik
kapsayıcı, akılcı ve vicdani çözümler
sunabilmek için siyasetüstü bir yak-
laşımın ortaya konması şarttır. Siya-
setüstü yaklaşım; toplumun ihtiyaç-
larını gözeten, hem aklın hem de vic-
danın gözetildiği, kişisel veya partisel
hırsların ve hedeflerin bir kenara bı-
rakıldığı, toplum yararına fedakârlık-
tan kaçınmayan bir tavrı ifade eder. Bu
yaklaşım ortaya konduğu sürece siya-
set; sorunların gerçek çözümlere ka-
vuşturulduğu, toplumun yararına ça-
lışarak gerçek niteliğine kavuştuğu bir
mercii olabilecektir.
Bakınız; bugün çözüm aradığımız,
“sahipsiz sokak köpekleri” sorunu
bugün ortaya çıkmış değildir. Bugün
çözülmesi zor, yükü ağır olarak karşı-
mızda duran bu sorun, daha küçük so-
runların ihmal edilmesi sonucunda
oluşmuştur. Daha önce konuyla ilgili
bu meclis çatısı altında birçok düzen-
leme yapıldı. Ancak ne hazindir ki ne
mevcut yasaların ne de yeni yapılan
düzenlemelerin gereği yapıldı.

"KÖPEKLERİN 
UYUTULMASI 

ZORUNLU 
HALE GELEBİLİYOR"

Denetlemediniz, yürürlükteki ka-
nunları uygulamadınız, hem merkezi
hem de yerel yönetimler sorunun çö-
zümü noktasında gerekli hassasiyeti ve
çalışmayı ortaya koymadı. Özellikle se-
çim öncesi süreçlerde bazı cılız vaat-
lerle gündeme getirmekten başka bir
çalışma yapmadınız ne yazık ki.. ve işte
bugün yeni bir yasa teklifini konuşu-
yoruz, fakat çözüm olabileceği nokta-
sında çoğumuz emin değiliz. Bu ve bu-
nun gibi bir çok sorunun kaynağı
yasa eksikliği değil, uygulamadaki ek-
sikliklerdir. Biz evvela diyoruz ki; so-
runlara çözüm ararken, gündelik bazı
hesaplar ve dengeleri gözeterek değil,
uzun vadede kalıcı çözümler getirmek
için samimiyetle yaklaşın. Biz Saadet
Partisi olarak; hem insanlar hem de
hayvanların güvende olacağı, bütün ta-
raflar için kabul edilebilir çözümlerin
mümkün olduğunu düşünüyoruz. Biz-
ler, giderek büyüyen bu soruna dair çö-

zümü geciktiren kısır tartışmalara
dahil olmak yerine sorunu çözen so-
mut adımlar tavsiye ediyoruz. Bu an-
lamda daha önce birçok çalışma ortaya
koyduk; parti olarak ilk kez “sokak kö-
pekleri raporunu” oluşturduk, Anka-
ra Milletvekilimiz sayın Mesut Do-
ğan’ın ilk imzasıyla konuya dair kap-
samlı Kanun Teklifimizi geçtiğimiz
Şubat ayında meclise sunduk. Getir-
diğiniz bu teklifi incelediğimizde, ka-
nun teklifimizin birçok açıdan yol
gösterici olduğunu görebiliyoruz ancak
temel bazı farklılıklar var. Bizler, “ka-
rıncayı yaşat ki, devlet yaşasın” has-
sasiyetiyle hareket etmeyi inancımızın
bir gereği olarak görürüz. Ancak şunu
da kabul ederiz ki; belli bir aşamadan
sonra sahipsiz sokak köpeklerinin
uyutulması, istemesek de zorunlu
hale gelebiliyor.

"İKTİDAR DENETİM 
MEKANİZMASINI 

NEDEN 
TESİS ETMEDİ?"

Ancak getirilen teklifte ötanazi olarak
ifade edilen yöntem birçok infiale yol
açabilecek, çerçevesi geniş tutulmuş
olması nedeniyle kabul edilebilir de-
ğildir. Üstelik bunu belediyelere ver-
diğiniz bir imkân olarak tanımlamanız
asla vicdani değildir, son derece ku-
surlu ifadelerdir. Kaldı ki; hayvanların
gerektiğinde uyutulması, 5199 sayılı
kanunun 13. Maddesinde belirtilmiş,
bakanlığın bir yönetmelikle bunun
çerçevesini oluşturma yetkisi haliha-
zırda bulunmaktadır. Burada bakan-
lığın görevini ihmal ettiğini görüyoruz.
İhmal edilen aynı görev şimdi beledi-
yelere veriliyor ancak bakanlığın yine
bu doğrultuda yönetmelik çıkartıp çı-
kartmayacağı da meçhul. Mevcut ka-
nun teklifi ile yükü belediyelere yıkı-
yorsunuz, “gerekli denetim mekaniz-
maları tesis edilemedi” diyorsunuz. 20
yıldır iktidarda olan sizler, Denetim
mekanizmalarını neden tesis edeme-
diniz? Bu kadar sürede kuramadığınız
mekanizmaları bundan sonra nasıl ku-
racaksınız? Bu konunun siyasi saik-
lerle yerel yönetimler üzerinde bir bas-
kı unsuru haline getirebilecek dü-
zenlemelerden kaçınmak gerekir. Mer-
kezi yönetim sadece denetim kısmın-
da değil, uygulama kısmında da so-
rumluluk almalıdır. Bunun yanında
hayvan hakları kuruluşları ve veteri-
nerlerimiz de sürece mutlaka dahil
edilmelidir.

"BARINAKLAR 
KAMERALAR İLE 

24 SAAT 
İZLENEBİLMELİ"

Kontrolsüz bağış kampanyalarını tek-
lifin gerekçesinde sorun olarak ifade et-
tiğiniz halde teklife sorunu çözecek bir
madde koymamışsınız. Bağışları ya-
saklayacak mısınız, denetleyecek mi-
siniz? Bunun mutlaka açıklığa kavuş-
turulması gerekir. 
SMA hastası bir bebek için nasıl ki izin
dahilinde bağış toplanıyorsa, sahipsiz
hayvanlar için toplanacak bağışlar da
mutlaka izinler dahilinde olmalıdır.
Bu bağışlar bireylere değil, belediyele-
re veya oluşturulan tüzel kişilere ya-
pılmalıdır.
Kamusal alanlar olan sokaklar, parklar
ve kaldırımlarda hayvanların rastgele
beslenmesi birçok tartışmaya yol açı-
yorken aynı zamanda bu ortamlara bı-
rakılan sağlıksız besinler hastalık ya-
yabiliyor. Teklifinizde bu durumu dü-
zenleyen bir hüküm konulmamış.
Şunu kabul etmeliyiz ki; sahipsiz sokak
köpekleri diye bir sorun var ve sokak-
larımız özellikle çocuk ve yaşlılarımız
gibi zayıf bireyler için güvenli değil. Bu-
nun yanında hayvanlara kötü mua-
mele, şiddet ile birlikte barınaklarda çok
kötü şartların olduğu da kabul etmemiz
gereken bir gerçektir. Türkiye genelinde
yapılan saha çalışmaları sonucunda or-
taya çıkan rakamlar bu gerçekleri or-
taya koymaktadır.  Biz, parti olarak or-
taya koyduğumuz raporlar ve kanun
teklifimizle özetle diyoruz ki; sokaklar
güvenli, hayvanlar güvende olacak.
Bunun için özetle önerilerimiz şun-
lardır; sokak köpekleri kısırlaştırıldık-
tan sonra tekrar sokağa bırakılmama-
lıdır. Köpeklerin alındıkları ortama geri
bırakılması popülasyonun kontrolünü
imkânsız hale getirmektedir. Barınak ve
bakımevlerinin yanı sıra yaşam alanları
kurulmalıdır. Uygun bulunan açık
alanlar sahipsiz sokak köpekleri için ya-
şam alanına dönüştürülmeli, daha do-
ğal ve özgür bir ortamda yaşamaları sağ-
lanmalı. Gerekli görüldüğü halde yaşam
alanı içerisinde de barınak kurulması
sağlanmalıdır. Barınak ve bakımevle-
rinin şartları iyileştirilmeli, kamera
sistemleri ile 7/24 izlenebilmelidir. Ba-
ğış toplayan hayvansever kuruluşlar, ba-
rınak ve bakımevleri kurmakla yü-
kümlü olmalıdır. Böylece belediyeler ve
bakanlık üzerindeki mali yük paylaştı-
rılmalıdır. Bağış yapmak isteyen ha-
vanseverler, hem yaptığı bağışın karşı-
lığını görebilmeli hem de çalışmaları

bizzat denetleyebilmelidir. Barınak, ba-
kımevi ve yaşam alanlarında çalışan
personellere yönelik eğitim zorunlu
hale getirilmelidir. Gönüllülerin barınak
ve bakımevlerini ziyaret etmesi ve ak-
tif görev almaları kolaylaştırılmalıdır. Ev-
cil hayvan satışı kontrol altında olma-
lıdır. Hayvan sahiplendirme esas alın-
malı, merdiven altı üretim ve satışa izin
verilmemelidir. Tüm evcil hayvanlar
mikroçip ile kayıt altına alınmalıdır.
Hayvanların sokağa bırakılması, kay-
bolması, hastalık bulaştırması gibi
olumsuzlukların önüne geçilmelidir.
Tehlikeli ırklara izin verilmemeli, teh-
likeli ve yasak ırkların saldırılarından sa-
hipleri sorumlu tutulmalıdır. Yasak ırk
köpeğin bir insana zarar vermesi du-
rumunda sahibine Türk Ceza Kanunu
uyarınca ceza verilmelidir.
Cezalar daha caydırıcı hale getirilme-
li, hayvanlara yönelik şiddet ve işken-
ce uygulayanlara, hayvanları sokağa
terk edenlere daha caydırıcı cezalar uy-
gulanmalıdır. 

"SAHİPSİZ SOKAK 
KÖPEKLERİ SORUNU 

ÇÖZÜLMELİ"

İnsan hayatını merkeze alan ve hayvan
refahını gözeten bir bakış açısıyla; “sa-
hipsiz sokak köpekleri” sorununun
çözülmesi için gayret ediyoruz. Arzu
ederdik ki; daha önce verdiğimiz tek-
lifimiz için de komisyonumuz toplanmış
ve bu teklifimizi gündeme almış olsaydı
ancak bu yapılmadı.  Muhalefet tarafın-
dan gelen her teklifin peşin hükümle dik-
kate alınmaması kabul edilebilir bir tavır
değildir.  Bunu sadece tek başına kanun
teklifleri değil, maddeler üzerine verilen
değişiklik önergeleri için de ifade ediyo-
rum. Getirdiğiniz teklif, birçok açıdan bi-
limsellikten uzak bir şekilde hazırlan-
mıştır. Sokak hayvanları gibi genel bir kav-
ram kullanmışsınız, kazalara ve ölümlere
sebep olan hayvanların mutlaka tasnif
edilmesi gerekir. 
Bu hayvanlardan kaçının sahipsiz so-
kak köpeği olduğu açık bir şekilde or-
taya konulmalıdır. 
Bu komisyon çalışması oldubittiye ge-
tirilmemeli, hayvanseverler ve veteriner
hekimler, mağduriyet yaşayan vatan-
daşlar dahil olmak üzere bütün pay-
daşların etkin katılımı sağlanmalıdır.
Komisyon çalışması gerekirse teklifin
genel kurula getirileceği yeni yasama yı-
lına kadar sürdürülmelidir." 

� (SAADET PARTİSİ ANTALYA
MİLLETVEKİLİ ŞERAFETTİN

KILIÇ'IN BASIN BÜLTENİ)

'Sokaklarımız güvenli değil
barınakta şartlar iyi değil'
Saadet Partisi Antalya Milletvekili Şerafettin Kılıç, "Sahipsiz sokak köpekleri diye bir sorun var ve sokakları-
mız özellikle çocuk ve yaşlılarımız gibi zayıf bireyler için güvenli değil. Bunun yanında hayvanlara kötü mua-
mele, şiddet ile birlikte barınaklarda çok kötü şartların olduğu da kabul etmemiz gereken bir gerçektir" dedi 

Şerafettin Kılıç

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP)
Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, il
Yöneticileri, İlçe Başkanları, İlçe

Yöneticileri,  Antalya Milletvekili Aykut
Kaya, İlçe Belediye Başkanları, İl Kadın
Kolları Başkanı Necla İnci Bayrak, İl
Gençlik Kolları Başkanı Özkan Yılmaz,
İlçe Kadın ve Gençlik Kolları ile birlikte
Cumhuriyet Halk Partisinin 24 saat Eği-
tim Maratonu hakkında 81 il genelinde
ortak basın açıklaması düzenledi.

Kamacı yaptığı açıklamada şu ifadeleri
kullandı: "24 saat önce partimizin Anka-
ra’da Meclis yanındaki Milli Egemenlik
Parkı’nda başlattığı eğitim maratonu
sonlandı. 24 saat boyunca, yüze yakın ko-
nuk ile eğitim gündemini konuştuk. Aka-
demisyenler, uzmanlar, sendika yöneti-
cileri, sivil toplum kuruluşu temsilcileri,
genel başkan yardımcılarımız ve millet-
vekillerimizin katılımıyla gerçekleşen
Eğitim Maratonu’muzun açılışını Genel
Başkanımız Özgür Özel yaptı. İlk çıktı ola-
rak diyebiliriz ki, eğitim konuşmak için ne
24 saat ne de 48 saat yeterli değil. Çün-
kü eğitim sistemimiz maalesef bugün ne
çağdaş, ne laik, ne bilimsel ne de kamu-
sal bir hizmet anlayışına sahip. Bir çıkış
yolu yok, nereye giderseniz gidin ülke-

mizin en dertli ve en eksik alanı eğitim.
Gün geçtikçe de eğitim alanındaki bu dert-
ler ve sorunlar, eksiklikler hatta yanlışlıklar
devam etmeye, ettirilmeye çalışılıyor.

"AK PARTİ EĞİTİMİ
BALTALADI"

AKP iktidarı, bilerek ve isteyerek, kasti bir
biçimde ülkemizde eğitimi baltalamıştır.
Liyakatsiz atamalarla, eğitim sistemimi-
zin niteliği yerle bir edilmiştir. Eğitim din-
selleştirilmiş, piyasalaştırılmıştır. Köy
okulları ve yatılı okullar kapatılmış, ço-
cuklarımız kilometrelerce uzaklardaki
okullara, taşımalı eğitime mecbur edil-
miştir. Deprem bölgelerindeki çocukla-
rımız hala birleştirilmiş okullarda eğitim
görmeye, 20 metrekarelik konteynerler-
de ailecek yaşamaya devam etmektedir.
Bugün ülkemizin gençliği sınavlarda her
yıl daha düşük ortalama yapmaktadır.
Uluslararası ölçme değerlendirme so-
nuçlarına göre 2002 öncesine göre geriye
gidilmiştir. Eğitim yatırımlarına ayrılan büt-
çe her geçen yıl düşürülmüştür. İktidar,
Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli gibi çağdı-
şı ve laiklik karşıtı uygulamalar ile uğraş-
makta, gerçek sorun ve sıkıntıları gör-
mezden gelmektedir. Sayın Milli Eğitim Ba-

kanı’nın iddialarının aksine, Türkiye Yüz-
yılı Maarif Modeli’ne bilimsel verilerle
karşı çıkmaktayız. Çünkü bu program; ih-
tiyaç analizi yapılmadan hazırlanmıştır, eği-
tim programları geliştirme ilkelerine ve aka-
demik etik kurallarına uygun değildir.
Programın tartışılması için yeterli süre ve-
rilmemiş, geri dönüşler için doğru araçlar
tanımlanmamıştır.

"ATANAMAMIŞ 
ÖĞRETMEN 

1 MİLYONA ULAŞTI"

İktidarın, kindar ve dindar nesil yetiştirme
idealiyle başlattığı bu süreç, makbul ve ita-
atkar nesil yetiştirme istemiyle sürdürül-
mektedir. Bunun karşısında partimiz,
Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli için Danış-
tay’a iptal ve yürütmeyi durdurma dava-
sı açmıştır. 2002 yılında 68 bin olan atan-
mamış öğretmen sayısı AKP iktidarında 1
milyona yükseltilmiştir. Yoksulluk sınırının
altında maaşlarla; ücretli, sözleşmeli, aday
öğretmen, öğretmen, uzman, başöğretmen
ünvanlarıyla aynı dersi veren ama farklı
maaş alan altı farklı öğretmen yaratılmış,
öğretmenlik mesleği itibarsızlaştırılmıştır.
11 Nisan 2023’te Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, seçim beyannamesini

açıklarken, kamuda işe alımlarla ilgili
mülakatın kaldırılacağını söylemişti. Maa-
lesef bir seçim vaadi olarak kalan müla-
katlar, şimdiki Milli Eğitim Bakanı Yusuf
Tekin tarafından ‘mülakat gibi mülakat ya-
pacağız’ söylemiyle devam ettirilmektedir.
Nitelikli öğretim görevlileri okullardan
uzaklaştırılmış, öğrencilerin sosyal etkin-
likleri dahi izne tabi tutulmuş ve engel-
lenmiştir. Anayasa Mahkemesi CHP’nin
başvurusu üzerine verdiği kararda, üni-
versite rektörlerinin Cumhurbaşkanı ta-
rafından atanması kararını Anayasa’ya ay-
kırı bulunmuştur.

"KAMUSAL EĞİTİM
HAKTIR"

Üniversiteliler için yurt sorunu bir barı-
namama sorununa dönüşmüş, yoksulluk
gençlerimizin üniversiteyi kazansa bile gi-
dememesine sebep olmuştur. Yüksek Öğ-
retim Kalite Kurulu’na göre 2015 ile
2022 arasında 2,3 milyon üniversite öğ-
rencisi okulu bırakmak zorunda kalmış-
tır. Mesleki eğitim, Türkiye’nin eğitim

gündeminin ana konularından biri olma-
ya devam etmektedir. MESEM’lerle ço-
cuklarımız iş öğrenen değil, iş gören kişi-
ler haline getirilmiştir. Çocuklarımız 4 gün
işe 1 gün okula denerek okullardan uzak-
laştırılmış, üzerine bir de yasal olmayan şe-
kilde okul saati dışında ve hafta sonların-
da ağır işlerde çalıştırılmıştır. En başta söy-
lediğimiz gibi, eğitim sitemimizin sorun-
ları anlatmakla bitmeyecek hale gelmiştir.
22 yıllık AKP iktidarının eğitim sistemi-
mizde yarattığı tahribatı gerek sokaklarda
gerek Meclis’te gerek yargı yoluyla, oldu-
ğumuz her yerde dile getirmeye ve mü-
cadele etmeye devam edeceğiz. Cumhu-
riyet Halk Partisi olarak, eğitim mücade-
lemiz dün ve bugün olduğu gibi yarın da
devam edecektir. Çocuklarımızı ve genç-
lerimizi AKP’nin karanlığına teslim et-
meyeceğiz. Mustafa Kemal Atatürk’ün
dediği gibi, “Eğitimdir ki bir milleti ya
hür, bağımsız, şanlı, yüksek bir topluluk
halinde yaşatır; ya da esaret ve sefalete
terk eder.” Laik, bilimsel, nitelikli, de-
mokratik, kapsayıcı ve kamusal eğitim
haktır!" � (CHP ANTALYA İL TEŞKİ-
LATI BASIN BÜLTENİ)

CHP'den eğitim eleştirisi
CHP Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, "İktidar, Türkiye Yüzyılı Maa-
rif Modeli gibi çağdışı ve laiklik karşıtı uygulamalar ile uğraş-
makta, gerçek sorun ve sıkıntıları görmezden gelmektedir" dedi 
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Alanya’da eğitim kalitesini yük-
seltmek ve okulların yönetimin-
de etkinliği artırmak amacıyla

Alanya İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü,
2024 yılı itibarıyla ilçedeki eğitim ku-
rumlarında önemli değişiklikler ger-

çekleştirerek yeni okul müdürlerini
atadı. Alanya'daki eğitim hayatında
yeni bir dönemin başlangıcını işaret
eden bu atamalar, hem öğrenci ve ve-
lilerde hem de eğitim camiası tara-
fından merak edildi. Yeni atanan mü-

dürlerim görevlerine hızla adapte ola-
rak okul yönetiminde modern yakla-
şımlar ve yenilikçi eğitim stratejileri uy-
gulamayı planlamaları beklenirken,
Alanya İlçe Milli Eğitim Müdürü Yusuf
Yılmaz değişikliklerin okul içi düzenin

iyileştirilmesi ve öğrenci başarılarının
artırılması için önemli bir adım oldu-
ğunu belirtti.

YENİ ATANAN 
İDARECİLERİN LİSTESİ

Abdurrahman Alaattinoğlu Anadolu Li-
sesi'nin yeni müdürü Ahmet Uyar
olurken Alanya Anaokulu'nun başına
ise Neslihan Dikmen geçti. Alanya Özel
Eğitim Anaokulu'nun müdürlüğüne de
Fatma Üstündağ, Alanya Ümit Altay
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’ne
ise Yetkin Uslu atandı. Avsallar Ayhan
Şahenk Anaokulu’nun müdürlüğüne
Yunus Karaca atanırken, Avsallar 100.
Yıl Ortaokulu’nda Abdulkadir Doğan,
Avsallar Ortaokulu’nda ise Mehmet
Şimşek göreve başladı. Cumhuriyet İlk-
okulu’nda Ozan Ekinci, Emişbeleni

İlkokulu’nda Ahmet Er, Hacıkadiroğ-
lu Ortaokulu’nda Haşim Aslan, Kılı-
çarslan Anaokulu’nda Hüseyin Özka-
ya, Mahmutlar 50. Yıl Ahmet Keşoğlu
İlkokulu’nda İsmail Zengin, Mah-
mutlar Anaokulu’nda Mehmet Gün,
Nimet Alaattinoğlu İlkokulu’nda Meh-
met Özkan, Nimet Alaettinoğlu Ana-
dolu Lisesi’nde İbrahim Sevimliler, Pa-
yallar Çok Programlı Anadolu Lise-
si’nde Hatice Türk, Sakine Nesibe Za-
manoğlu Özel Eğitim Uygulama Oku-
lu’nda Erhan Uygur, Şehit Abdullah
Ümit Sercan Anadolu Lisesi’nde Se-
mai Gökhan Görgülü, Şehit Ömer
Halisdemir Ortaokulu’nda Mustafa
Adıbelli, Türkler Aynur Hasan Sipa-
hioğlu İlkokulu’nda Hasan Özdemir,
Yaylalı İlkokulu’nda Volkan Bayram Ak-
man ve Yeşilöz İlkokulu’nda Veli Yıldız
yeni görevlerine resmen başladı. 

� Sabiha TATLIYER

Okul müdürlerinde yeni atama
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü, 2024 yılı itibarıyla ilçedeki eğitim kurumlarında çeşitli
görev değişikliklerine giderek atanan 22 okul müdürünün isimlerini açıkladı.

Alanya her geçen yıl LGS, YKS sı-
navlarında başarı oranını arttır-
maya devam ediyor. Ahmet Erdi-

men Kişisel Gelişim Kursu öğrencileri,
2024 Yükseköğretim Kurumları Sına-

vı’nda (YKS) büyük bir başarıya imza
attı. Bu yılki sınavda, kursun iki öğ-
rencisi Türkiye genelinde ilk 500’e gi-
rerken, Kerem Akçalıoğlu sayısal kate-
gorisinde Türkiye 284.’sü olurken, Me-

ral Yıldız eşit ağırlık kategorisinde
Türkiye 392.’si oldu. Öğrencileri-
nin elde ettiği derecelerin ardından
kurs sahibi Ahmet Erdimen, öğ-
renilerine tablet hediye etti. Erdi-
men, bu hediyelerin öğrencilerin
başarısını takdir etmenin ve moti-
ve etmenin bir yolu olduğunu be-
lirtti. Öğrenciler de bu jestten do-
layı çok mutlu olduklarını ve mo-
tivasyonlarının arttığını ifade etti. 

ÖĞRENCİLERİNİN
BAŞARILARINI 
HEDİYE İLE 

ONURLANDIRDI

Konuya ilişkin açıklamalarda bulunan
Ahmet Erdimen, öğrencilerinin başa-
rısıyla gurur duyduğunu dile getirdi. Er-
dimen, “YKS sınavında öğrencilerimiz

Kerem Akçalıoğlu sayısal kategorinde
Türkiye 284.’sü, Meral Yıldız da eşit ağır-
lık kategorisinde Türkiye 392.’si oldu. Bu
rakamlar çok büyük başarıyı temsil edi-
yor. Öğrencilerimizi tebrik ediyor, gelecek
eğitim hayatlarında da başarılar diliyoruz”
dedi. � Sabiha TATLIYER

Ya y a
yolla-
rının-

da ve kal-
dırımlarda
b u l u n a n
engebeler
ile çukurlar
nedeniyle
turistlerin
düştüğünü
söy leyen
A t a t ü r k
Caddesi esnafından Yusuf Konak
Alanya Belediyesi yetkililerine
seslendi. Konak, “Vatandaşlar ve
genellikle turistler kaldırımda
yürürken engebeli ve çukur bu-
lunan kısma ayağı takılıyor, dü-
şüyor. Bilhassa çocuklar ve yaş-
lılar düşüyor. Kaldırımda bulu-
nan çukurluk kısma çok sayıda
kişi düşerek dizini yaraladı. Alan-
ya Belediyesi’ne birkaç kez söy-
ledik. Geçtiğimiz günlerde ekip-
ler geldiğinde yolun karşısında
bulunan kısmı tamir etti ama
burayı onarmadı. İsteğimiz tu-
ristlerin kaldırımda rahatça yü-
rümesi. Engebeli ve çukurlu
kaldırımlar hem esnaf hem de
turist açısından çok çirkin gö-
rüntü arz ediyor. Buraya turist
geldiğinde kaliteli, güzel bir şe-
hir görsün. Geldiğine pişman ol-
masın. Bir turist kaldırımda dü-
şüp ayağını yaraladığı zaman
bütün tatili perişan oluyor. Bu
durum Alanya markasına ya-
kışmıyor. Belediyeden istediğimiz
kaldırımların onarılması. Gel-
sinler, kaldırımları onarsınlar. İn-
sanlar kaldırımda rahat şekilde
yürüsün. Burada devamlı in-
sanların kaldırımdaki tümsek-
lere takılıp düştüğünü görüyo-
ruz. Yaşlı bir kişi düştüğünde ve
yaralandığında iyileşmesi zor olur.
Bu da bizi vicdan azabına sokar.
Belediye yetkililerimizden ricamız
bir an önce kaldırımlara çözüm
bulması.  Kaldırımlara çözüm
bulunursa hem belediye hem tu-
rist hem de esnaf rahat eder”
dedi. � Özgür YILMAZ

B
elediyesi buğday, nohut, fa-
sulye, incir, tarçın ve şeker
gibi 40'a yakın gıda malze-

mesiyle hazırlanan, bolluk bere-
ketin simgesi aşure ikramı, iki
noktada gerçekleştirildi. Cuma
Pazarı’nda oluşturulan alanda 5
bin kişilik hazırlanan aşureler, sa-
bah saatlerinden itibaren vatan-
daşlara dağıtıldı. Etkinliğe Alanya
Belediye Başkanı Osman Tarık
Özçelik, CHP Alanya İlçe Başka-
nı Bülent Kandemir, Başkan Da-
nışmanları Faruk Konukçu ve Sa-
dık Dizdaroğlu, CHP İlçe Kadın
Kolları Başkanı Ümran Aykut, Be-

lediye Meclis Üyeleri ve Belediye
Birim Müdürleri katıldı. 

BAŞKAN ÖZÇELİK
AŞURE DAĞITTI

Dualarla başlayan etkinlikte Başkan
Özçelik, CHP İlçe Başkanı Kandemir
ve Başkan Danışmanları vatandaş-
lara kendi elleriyle aşure ikram etti-
ler. Hem pazarcı esnafları hem de va-
tandaşlar, etkinliğe büyük ilgi gös-
tererek aşurelerini aldılar. Vatan-
daşlar, etkinlik için Başkan Özçelik
ile ekibine teşekkür ettiler. Aşurenin

enfes tadına, turistler de baktılar.

“BİRLİK VE 
BERABERLİĞİN 

SİMGESİ”

Alanya Belediye Başkanı Osman
Tarık Özçelik etkinlikle ilgili yaptı-
ğı açıklamada, “Ülkemizin en
önemli değerlerinin başında gelen,
kardeşliğin, dostluğun, birlik ve be-
raberliğin simgesi aşure ikramımızı
gerçekleştirdik. Cuma Pazarı’nda
ve yolu belediyemize düşen va-
tandaşlarımıza aşure ikram ettik ve
halkımızla bir araya geldik. Va-
tandaşlarımıza teşekkür ediyor,
Aşure Ayını kutluyorum” dedi. 

� Alanya Belediyesi / Bülten

Muharrem Ayı, İslam dünyasında büyük bir
öneme sahip olan ve özellikle aşure günü
ile anılan bir zaman dilimidir. Bu bağlam-

da Genç MÜSİAD Alanya, toplumsal dayanışma ve
paylaşma kültürünü canlı tutmak amacıyla Oba Ma-
hallesi'nde yer alan Arif-Şerife Ünal Camii'nde aşu-
re dağıtımı gerçekleştirdi. Cuma namazının ar-
dından başlayan etkinlikte, cami cemaatine ve ma-
halle sakinlerine aşure ikram edildi. Etkinliğe, Genç
MÜSİAD Alanya üyelerinin yanı sıra, cami cemaati
ve mahalle sakinleri de yoğun ilgi gösterdi. Aşure
ikramı, namaz sonrası cami avlusunda kurulan
stantlarda gerçekleştirildi. Genç MÜSİAD Alanya, bu
etkinlikle sadece bir ikramda bulunmakla kalmayıp,
aynı zamanda toplumsal birlik ve beraberlik mesajı-
nı da vurguladı. Katılımcılar, bu tür etkinliklerin sos-
yal dayanışmayı güçlendirdiğini ve toplumun farklı ke-
simlerini bir araya getirdiğini belirtti. Aşure ikramı-
nın, özellikle genç nesiller arasında paylaşma ve yar-
dımlaşma bilincini artırdığına dikkat çekildi. Genç MÜ-
SİAD üyeleri, aşure dağıtımı sırasında halkla birebir
ilgilenerek, onların dilek ve temennilerini dinlediler
ve sosyal sorumluluk projelerine devam edeceğini ve
benzer etkinliklerle toplumun farklı kesimlerine
ulaşmayı hedeflediklerini belirtti. � Özgür YILMAZ

YKS'de gururlandıran başarı
Ahmet Erdimen Kişisel Gelişim Kursu, öğrencilerinin Yükseköğretim Kurumları Sınavı'nda (YKS) elde ettiği başarıların ardından tebrik etti.
Kurs öğrencilerinden Kerem Akçalıoğlu, sayısal kategoride Türkiye genelinde 284. olurken, Meral Yıldız eşit ağırlık kategorisinde Türkiye ge-
nelinde 392. sırayı elde etti. Bu önemli başarıları nedeniyle kurs sahibi Ahmet Erdimen tarafından her iki öğrenciye de tablet hediye edildi. 

Genç MÜSİAD geleneği yaşattı
Alanya'da sosyal ve kültürel faaliyetlere önem
veren Genç MÜSİAD Alanya,Oba Mahallesi’nde
bulunan Arif-Şerife Ünal Camii'nde, cemaatle
buluşarak aşure ikramında bulunan Genç
MÜSİAD üyeleri, hem geleneği yaşattı hem de
birlik ve beraberlik mesajı verdi. 

Belediyenin aşuresi 5 bin kişiye ulaştı
Alanya Belediyesi, birlik, beraberlik ve paylaşmanın en güzel simgelerinden olan Muharrem ayı
dolayısıyla Cuma Pazarı’nda ve Belediye ana binasında vatandaşlara 5 bin kişilik aşure ikram etti.

Yaya yollarında ve kaldırımlarda
bulunan çukurlar çok sayıda turistin
düşüp yaralanarak zarar gördü-
ğünü ifade eden turizm esnafı Yu-
suf Kocak, bu tarz sorunları turiz-
me darbe vurduğunu dile getirdi.
Koçak, "Turistimiz ilçemize geldi-
ğinde kaliteli şehir görsün. Geldi-
ğine pişman olmasın” dedi. 

Esnaftan
çukur isyanı

Yusuf Koçak
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ETHEM 
KAYGISIZ

GÖNLÜMDEKİ
YERİN BAŞKA

Senin özelliğini, yazmakla bitiremem
Seni hayal etmeden, vakit geçiremem
Sen benim canımsın, sensiz  edemem 
İnan, benim gönlümde ki yerin başka

Bu güzelliğini, sözlerle tarif edemem
Seni içime yerleştirdim, terk edemem
Sen gözümde nursun, yalan diyemem 
İnan, benim gönlümde ki yerin başka

Gönlümde ki sevgin, asla bitmeyecek    
Seni, ömrünün sonuna kadar sevecek
Yeter ki anla beni, her şey  düzelecek
İnan, benim gönlümde ki yerin başka  

Sana olan sevgimi, ah bir bile  bilsen
Benden ayrılmazsın, eğer  öğrenirsen
Daha da mutlu oluruz, birde  öpersen
İnan, benim gönlümde ki yerin başka

Şair Ethem’i seni senden çok seviyor
Yıllardır, oda senin sevmeni bekliyor 
Tek arzusu, seninle bir olmak  istiyor
İnan, benim gönlümde ki yerin başka

ESAS NO : 2023/547
KARAR NO : 2023/822
Davacının davasının kabulü ile, Hatayili, An-
takyailçesi, Karlısu Mah/Köyü, cilt:105
hane:90 BSN:20'de nüfusa kayıtlı Ali ve Ay-
şe'den olma, 21/05/2023 d.lu, 23563221576
TC kimlik numaralı Cennet Karaca'nın
nüfus kaydında CENNET olan isminin
AÇELYA olarak DEĞİŞTİRİLMESİNE, mah-
kememizin 08.09.2023 tarih, 2023/547 Esas
ve 2023/822 Karar sayılı dosyasından karar
verildiği ilan olunur.
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Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr adresinde yayınlanmaktadır.
Basın No: ILN02064282

Alanya Belediyesi Fen İşleri Mü-
dürlüğü ekipleri kentin dört
bir yanında asfalt çalışmalarına

aralıksız devam ediyor. Koordineli
bir şekilde çalışan ekipler, vatandaş-
ların talepleri ve yapılan tespitler

sonucu ihtiyaç olan bölgelerde yama
ve asfaltlama çalışması yürütüyorlar.

ÇEVREYOLUNA 
SATHİ ASFALT

Karakocalı Mahallesi’ndeki çalışma-
ları sürdüren ekipler, Mahmutseydi
Mahallesi Çevre Yolu’nda da sathi as-
falt kaplama işlemine başladılar. 4
mahalleyi birbirine bağlayan Mah-
mutseydi Çevre Yolu  kısa sürede va-
tandaşların kullanımına açılacak.

MUHTARLARDAN 
TEŞEKKÜR

Alanya Belediye Başkan Yardımcısı
Murat Levent Koçak, Başkan Danış-
manı Nazmi Zavlak, Meclis Üyesi Şa-
hin Ararat, Mahmutseydi Muhtarı Re-
sul Bülbül, Süleymanlar Muhtarı
Süleyman Kara ve Türktaş Muhtarı
Mustafa Gürbüz, ekipleri ziyaret ede-
rek yerinde incelemerde bulundu.
Mahalle Muhtarları da büyük önem
taşıyan yolda çalışma başlattığı için
Alanya Belediye Başkanı Osman Ta-
rık Özçelik ve ekibine teşekkür etti. 

� Alanya Belediyesi / Bülten

4 mahalle birbirine bağlanacak

Bizim tek derdimiz ilçemizi
şehirleştirebilmek, sosyal
hale getirebilmek, gençleri-

mizi spora teşvik edebilmek” di-
yerek sözlerini sürdüren Başkan
Kocagöz, “Gençlerimiz spora yö-
nelmezse kötü alışkanlıklar edinir.
Bu yüzden biz Kepez’de 7 ana baş-
lık altında 107 proje ile yola çıktık.
Bu başlıklardan en önemlisi 'Spor
Şehri Kepez'. Bunun için ne ge-
rekiyorsa yapacağız." diye konuş-
tu. Örf ve adetlerin bozulmayarak

yeni nesillere aktarılması gerekti-
ğine değinen Başkan Kocagöz,
“Biz elimizden gelenin en iyisini
yapacağız. “ dedi.

Belediye borçlarına değinen ve bu
borçların ödenmesi için gelirlerin
artırılması ve giderlerinde azaltıl-
ması gerektiğini belirten Başkan
Kocagöz, “Giderleri azaltacağız
diye güreşçilerimizi yok sayamayız.
Güreş Spor Sahası’nda çimi ken-
dilerine kestirmeyeceğiz. 12 yıl

önce kurduğumuz spor sahasına
sizleri mahkum etmeyeceğiz. Hep
beraber oturacağız, ortak akılla ne
gerekiyorsa yapacağız.  663. Tari-
hi Kırkpınar Yağlı Güreşleri ve 33.
Geleneksel Dirmil Altın Sipsi Yağ-
lı Pehlivan Güreşleri müsabaka-
larına katılan tüm arkadaşları
tebrik ediyorum. Sizlerden çok bü-
yük başarılar bekliyoruz. Şahsım
adına, meclis üyelerimiz adına,
muhtarlarımız adına elimden ne
gerekiyorsa yapacağıma sizlere

söz veriyorum.” diye
konuştu.  

KEPEZ’DEN
BAŞPEHLİ-
VANLAR ÇI-
KARACAĞIZ

Ziyarete katılan Var-
sak Güreş Takımı An-
trenörü Uçar Dede
de, kurdukları takı-
mın meyvelerini al-
maya başladıklarını
ve en büyük hedefle-
rinin Varsak’tan, Ke-
pez’den başpehlivan-
lar, altın kemerler çı-
karmak olduğunu be-
lirterek, kendilerini
ağırlayan Başkan Me-
sut Kocagöz’e teşek-
kür etti.   
� Kepez Belediyesi /

Basın Bülteni 

Antalya Büyükşehir Belediyesi
Park ve Bahçeler Dairesi Baş-
kanlığı ile İklim Değişikliği ve

Sıfır Atık Dairesi Başkanlığı’nın or-
tak yürüttüğü “Kent Bostanlığı”
projesi kapsamında oluşturulan
mini kent bostanlığında hasat sevinci
yaşanıyor. Kent hayatında toprakla
vakit geçirme fırsatı bulamayan ve
şehir hayatının stresinden kurtul-
mak isteyen vatandaşların taleple-
rine yanıt veren Büyükşehir Bele-
diyesi, vatandaşlara hem hobi hem
de kendi yetiştirdiği ürünleri tüket-
me imkanı sağlıyor. Kendilerine
tahsis edilen 2 metrekarelik alan-
larda bitkilerini yetiştirmek amacıyla
projeye katılan vatandaşlar. ilk mah-
sullerini topladı.

İLK HASAT 

Mini şehir bostanlıkları hakkında bil-
gi veren Ziraat Mühendisi Merve Ak-
man, vatandaşların stresten kurtu-
labileceği güzel bir alan oluştur-
duklarını söyledi. Akman, “Vatan-
daşlarımızı kent yaşamının stresin-
den uzaklaştırmak için Çevre Eğitim
ve İnovasyon Merkezimizde mini bir
bostanlık oluşturduk. Vatandaşlar sa-
bahın erken saatlerinde buraya ge-
lerek kendilerine tahsis edilen alan-
larda temizlik, bakım ve sulama
gerçekleştiriyor. 12 Haziran'da di-
kimini gerçekleştirdiğimiz patlıcan,
biber, domates, kavun ve karpuz gibi
mahsullerin ilk hasadını yapmanın
heyecanını yaşıyoruz” dedi.

Mahalle sakinlerinden Serap Dev-
rim, bahçede bitkilerin içinde ol-
manın heyecan verici olduğunu
ifade etti. Haşim İşçan Mahallesi
Muhtarı Halil Ay ise kendi yetiştir-

dikleri mahsulleri toplarken hem
sosyalleşip hem de bitkilerin yetiş-
mesi hakkında daha çok bilgi edin-
diklerini söyledi. � Antalya Büyük-
şehir Belediyesi / Bülten

Kocagöz Kırkpınar ve Dirmil
pehlivanlarını ağırladı

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 663. Tarihi Kırkpınar Yağlı Güreşleri ve 33. Ge-
leneksel Dirmil Altın Sipsi Yağlı Güreşlerinde dereceye giren pehlivanları makamında ağır-
ladı. Ata sporuna sahip çıkan pehlivanlara Kocagöz teşekkür ederek plaket takdim etti.

Şehir bostanlıklarında ilk hasat 
Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından Çevre Eğitim ve İnovasyon
Merkezi’nde oluşturulan şehir bostanlıklarında ilk hasat gerçekleştirildi.

Alanya Belediyesi alt yapısını güçlendirmeye devam ediyor. Mahmutseydi Çevre Yolu’nda
başlatılan 7 kilometrelik yol çalışması kısa sürede Alanya halkının hizmetine açılacak.



Alanya Kent Konseyi Turizm
Çalışma Grubu, Mustafa
Kahya başkanlığında top-

landı. Toplantıda 2024 turizm se-
zonu detaylı şekilde değerlendi-
rildi ve önümüzdeki dönemler
için stratejik planlamalar yapıl-
ması gerektiği vurgulandı. Top-
lantıda kapsamlı ve detaylı Tu-
rizm Master Planı hazırlanması
gerektiği vurgulandı. Plan Alan-
ya’nın turizm potansiyelini en üst
düzeye çıkarmak ve sürdürüle-
bilir bir turizm modeli oluştur-
mak için stratejik bir yol haritası
sunacak. Plan, sadece mevcut so-
runları çözmekle kalmayacak,
aynı zamanda uzun vadeli he-
deflere ulaşmak için atılması ge-
reken adımları da belirleyecek. 

TURİZM 
ÇALIŞTAYI 

PLANLANACAK

Çalışma Grubu bölgedeki turizm
sektörünün geleceğini şekillen-
direcek ve sürdürülebilir turizm
modeline geçişi hızlandıracak
önemli bir adım olarak Turizm
Çalıştayı düzenlenmesini karar-
laştırdı. Kahya başkanlığında ya-
pılan toplantıda alınan karar,
Alanya’nın turizm potansiyelini
en üst düzeye çıkarmayı ve böl-
gedeki tüm turizm paydaşlarını
ortak bir amaç doğrultusunda bir
araya getirmeyi hedefliyor. Çalış-
tay sektördeki mevcut sorunları
analiz etmek, çözüm yolları ge-
liştirmek ve Alanya’nın turizm-
deki rekabet gücünü artırmak ve
turizmi öngörülebilir bir sektör
haline getirmek amacıyla dü-
zenlenecek. Çalıştay, turizm sek-
törünün tüm bileşenlerini bir
araya getirerek, farklı bakış açı-
larının ve uzmanlıkların bir ara-
da değerlendirileceği bir plat-
form oluşturmayı amaçlıyor. 

İSTİKRARLI FİYAT
POLİTİKASI 

MEMNUNİYET
SAĞLAYACAK

Toplantıda turizm sektörünün
sürdürülebilirliğini sağlamak ve
turist memnuniyetini artırmak
amacıyla istikrarlı fiyat politikası-
nın oluşturulması gerektiği vur-
gulandı. Yapılan açıklamada, “Tu-
rizm sektöründeki fiyat dalga-
lanmalarının önüne geçmek, hem
turistler hem de işletmeler için
daha öngörülebilir ve güvenli bir
turizm ortamı yaratacak. Turist-
ler tatil yapacakları destinasyonu
seçerken fiyat istikrarına büyük
önem veriyor. Ani fiyat artışları
veya düşüşleri, turistlerin tatil
deneyimini olumsuz etkiliyor. İs-
tikrarlı fiyat politikası, turistlerin
beklentilerini karşılayarak mem-
nuniyetlerini artıracak. Bu mem-
nuniyet, turistlerin Alanya’yı tek-
rar tercih etmelerini ve olumlu re-
feranslarla yeni turistler kazan-
dırmalarını sağlayacak. Alanya’nın
uluslararası turizm pazarındaki
rekabet gücünü artırmak için de
istikrarlı fiyat politikası büyük

önem taşıyor” denildi. 

“TURİZM SEZONU
BEKLENTİYİ 

KARŞILAMADI”

2024 yılı turizm sezonunun bek-
lentileri karşılamadığı vurgulanan
toplantıda, “Turizm sektörü, Alan-
ya’nın ekonomik yapısının temel
taşlarından biri olmasına rağ-
men, 2024 yılı pek çok zorlukla
karşı karşıya kaldı. Bu durum,
hem yerel ekonomiyi hem de tu-
rizm işletmelerini olumsuz etki-
ledi. Rusya ve Ukrayna, uzun yıl-
lardır Alanya’nın en önemli turist
kaynaklarından biri olarak öne çı-
kıyor. Ancak, 2024 yılında bu iki
ülkeden gelen turist sayısında
belirgin bir azalma yaşandı. Rus-
ya ve Ukrayna’dan gelen turist-
lerin farklı destinasyonlara kay-
ması, birçoğunun ev alması, ev
alanların da satması, seyahat
eden turist sayısının düşmesine
neden oldu. Bu durum, Alan-
ya’nın turizm sektöründe büyük
bir boşluk yarattı ve bu boşluğun
doldurulması mümkün olmadı.
Rusya ve Ukrayna’dan gelen tu-
rist sayısındaki azalmanın etki-
lerini hafifletmek için alternatif
turizm pazarlarına yönelme ça-
baları yetersiz kaldı. Avrupa, İs-
kandinav, Orta Doğu ve Asya gibi
diğer pazarlardan gelen turist
sayısı, Rusya ve Ukrayna’daki
kaybı telafi edemedi. Bu da Alan-
ya’nın turizm gelirlerinde ciddi bir
düşüşe yol açtı. Alternatif pazar-
larda yapılan tanıtım ve pazarla-
ma faaliyetlerinin artırılması ge-
rektiği, bu noktada açıkça görül-
dü” ifadelerine yer verildi. 

İŞLETMELER 
KARLILIĞI 

DÜŞÜRMEK 
ZORUNDA 
KALACAK

Yüksek sezonda beklenen turist
akınının gerçekleşmemesi ne-
deniyle işletmelerin gelir kaybı ya-
şadığı, maliyetleri karşılamakta
zorlandığı ve karlılıklarını dü-
şürdüğü vurgulanan toplantıda
şöyle denildi: “Artan maliyetler iş-
letmelerin karlılığını azaltan bir
diğer önemli faktör oldu. Gıda,
enerji, personel maaşları ve diğer
operasyonel maliyetlerdeki artış,
işletmelerin mali yapılarını zor-
ladı. Ayrıca, küresel enflasyon ve
döviz kurlarındaki dalgalanmalar

da maliyetlerin artmasına katkı-
da bulundu. Bu ekonomik bas-
kılar, işletmelerin maliyetleri kont-
rol altına almak ve karlılıklarını
korumak için daha dikkatli stra-
tejiler geliştirmelerini gerektiriyor.
Artık işletmeler yüksek karlılık
oranları yerine daha az karla iş
yapmak zorunda kalacak.”

ALANYA KARAR VE-
RECEK: YERLEŞİK

YABANCI MI, 
TURİST Mİ?

Toplantıda Alanya’nın turizmde
yerleşik yabancılara mı yoksa tu-
ristlere mi öncelik vermesi de gö-
rüşüldü. Yapılan açıklamada, “Bu
karar, bölgenin ekonomik, sosyal
ve kültürel yapısını doğrudan et-
kileyecek. Her iki seçeneğin de
kendine özgü avantajları ve de-
zavantajları bulunuyor ve bu bağ-
lamda yapılacak değerlendirme-
ler, Alanya’nın turizm politikası-
nın şekillenmesinde büyük rol oy-
nayacak. Alanya’nın kaderini bu
seçim belirleyecek. Artık turist
için mi yerleşik yabancı için mi bir
sistemi ilerleteceğiz?” ifadeleri
kullanıldı. Toplantıda Alanya'da
turizm sektöründe çalışanların
yeterli eğitim ve donanıma sahip
olmamasının bölgenin turizm ka-
litesini ve rekabet gücünü olum-
suz etkilediğine de değinildi. 

“TEMALAR 
TANITIMDA 
ÖN PLANDA 

TUTULMALI”

Toplantıda Alanya’nın turizm ta-
nıtım stratejisinde öne çıkması ge-
reken temalar üzerinde duruldu.
Bu bağlamda, Alanya’nın ulus-
lararası alanda daha fazla dikkat
çekmesini sağlamak ve bölgenin
cazibesini artırmak amacıyla
"Engelsiz Kent Alanya", "Kadın
Dostu Kent" ve "Güvenli Şehir
Alanya" gibi temaların tanıtım-
da ön planda tutulması gerektiği
vurgulandı.
Toplantıda esnaf haritalaması-
nın önemine de vurgu yapıldı.
Esnaf haritasının çıkarılmasının
ve buna göre ruhsatlandırma
çalışmalarının yapılmasının şeh-
rin ticaretinin daha düzenli
hale gelmesini sağlayacağı, hem
esnaf hem de müşteri için daha
istikrarlı bir model oluşturacağı
aktarıldı. � Alanya Kent Konseyi
/ Bülten

TMMOB’tan Posta
Medya’ya ziyaret
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İnsanoğlunun hiçbir şekilde
üretemediği bir doğal kaynak-
tır su. Hayatımızı idame ettire-

bilmemiz için en önemli besin kay-
nağımızdır. Hayati öneme sahiptir
hepimizin bildiği gibi.

Küresel ölçekte su tüketimi her
geçen gün artıyor. Ayrıca küresel
ısınma nedeniyle iklimdeki değişim,
hava olaylarının sıklaşması ve maa-
lesef ki su kaynaklarının kirlenmesi,
temiz ve tatlı su kaynaklarının gide-
rek tükenmesine neden oluyor. Do-
layısıyla ülkemizde ve dünya gene-
linde su kaynaklarının verimli kulla-

nılması her geçen gün daha da
önemli hale geliyor.

Ülkemiz genelinde uygulanan ta-
sarruf tedbirlerine, bence bilinçli su
tüketimi de eklenmeli. Yaz mevsi-
minde daha da çok artan su tüketi-
mi için daha fazla kamu spotları
oluşturulmalı. Faturasını benim öde-
mediğim suyu istediğim gibi kullan-
ma hakkına sahibim anlayışından
uzaklaşılmalı. Tatil yerlerinde ve top-
lu kullanım alanlarında bunun öne-
mi daha çok vurgulanmalı. Çünkü,
cami avlularında açık bırakılan çeş-
meler, dinlenme tesislerindeki lavo-

bo musluklarının bozuk olması, tatil-
cilerin otellerde gereksiz ve fazla su
kullanımları, gelecekteki su sıkıntıla-
rımıza önayak olmakta.

Bu hafta bu konuyu ele almama
sebep olan şu olaya şahit olmamdı.
Geçtiğimiz hafta sonu şehir dışından
dönerken büyük bir AVM'nin bozuk

olan lavabosunda durmadan şarıl şa-
rıl akan suyun orayı kullanan insanla-
rı hiçbir şekilde rahatsız etmediğini
gördüğümde şaşkına dönmüştüm.
Bir çok insan girip çıkıyor fakat kimse
birbirine bu konu hakkında en ufak
bir şey konuşmuyor, ellerini diğer
musluklarda yıkayıp, kurulayıp çıkıp
gidiyor. Dışarıya çıkıp vazıyeti bildir-
mek için görevli aradığımda, onların
da umursamadığını, yardımcı olmak
yerine farklı farklı kişilere yönlendir-
meleri epey canımı sıktı. 

Farkında mıyız bilmiyorum ama
gelecekteki en büyük tehlike tatlı ve
temiz suya erişim sıkıntısı olacak.
Dünya genelinde artan nüfus ve sabit
kalan su kaynağı ciddi su krizine ne-

den olacak. Yayla kültürünü  seven
ve bilen bir insan olarak  oralardaki
çeşmelerden akan suların azalarak
aktığını veya tamamiyle kesildiğini
gördüğümde gerçekten çok üzülüyo-
rum. Elimizde halen imkan varken
bireysel ve toplumsal olarak tedbir al-
mamaya devam edecek miyiz?

Benim bu suyu kullanmamın ne
kadarına gerçekten ihtiyacım var
sorusuyla başlayabilir miyiz?

Gazze'de gerçekleştirilen soykırım-
da, susuz bırakılan, bir damla suya eri-
şebilmek için kamyonun altından akan
damla damla suyla ellerindeki şişelerini
doldurmaya çalışan çocukları da hatırı-
mızdan çıkarmayalım.

Kalın sağlıcakla…

Gelecekteki tehlike

P
osta Medya sahiplerinden
Mehmet Ali Gürses İnşaat
Mühendisleri Odası Alan-

ya Temsilcisi Emrah Yılmaz ve

ekibini karşıladı. Ziyarette Alan-
ya’nın yapılaşmasına karşı isti-
şarelerde bulundular. � Sabiha
TATLIYER

İnşaat Mühendisleri Odası Alanya Tem-
silcisi Emrah Yılmaz ve Yönetim Kurulu
Üyeleri Alanya Posta Medya’yı ziyaret etti.

Kent Konseyi'nden master planı 
Alanya Kent
Konseyi Turizm
Çalışma Grubu
üyeleri kap-
samlı ve detaylı
Turizm Master
Planı hazırlan-
ması gerektiği-
ni vurguladı.
Üyeler sürdü-
rülebilir turizm
için Turizm 
Çalıştayı 
düzenlemeyi
kararlaştırdı.
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN  
Kestel Yücel’ler petrol bünyesin-
de çalıştırılmak üzere, ekip
çalışma ruhuna sahip bay-
bayan akaryakıt satış görevlisi
ve yıkama bölümünde çalışa-
cak ekip arkadaşları arıyoruz.
Görüşmeler işyerimiz de yüz
yüze şahsen yapılacaktır.
Gsm: 0534 080 38 38

0532 410 04 44
Tel   : 0242 518 1919

ELEMAN
ARSAN ÇADIR BRANDA’da
çalışmak üzere DİKİŞ 
MAKİNESİ KULLANABİLEN
Bay Bayan eleman alınacaktır.
Dolgun maaş +Sgk + yemek 
İrtibat : 0242 519 50 41 / Alanya

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
20.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Sütçü İmam Dondumdurma’da
yaz kış çalışacak bay-bayan
çalışma arkadaşları 
aranmaktadır.
Yüksek maaş + SGK + Yemek
Gsm: 0542 408 10 05

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama Fab-
rikası Bünyesinde çalıştırılacak
E sınıfı ehliyet sahibi şoför alımı
yapılacak. Başvurunun 
bizzat ya da telefon ile 
yapılması gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
Yetkili Otomobil Bakım Onarım
Servisinde Çalışmak Üzere;
Mekaniker Usta
Kaporta Ustası
Boya Ustası
Trim Ustası
Odacı
Mekanik Servis Danışmanı
Hasar Servis Danışmanı
Mekanik Atölye Formeni
Kaporta Boya Formeni
alınacaktır.
Gsm: 0532 746 88 04

ELEMAN
Çarşı lokantası bünyesinde 
12 ay çalışmak üzere komi ve
bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 
Gsm: 0538 021 66 86

Ön sahada çalışacak
akaryakıt satış görevlisi 
çalışma arkadaşları arıyoruz.

Müracaatların şahsen yapılması 
rica olunur.
Adres: Oba Mah. Çevreyolu Cad.
Tel: 0242 514 17 14

ELEMAN  
Firmamız bünyesinde 
yetiştirilmek üzere Alanya’da
ikamet eden, Makine teknikeri
ya da Aotocad bilen bayan 
eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR
Adres: Cikcilli Mah. Alaiye Sitesi
B Blok No:9 / ALANYA
Tel: 0242 514 46 19

Alanya'nın hacikerimler 

Mahallesi'nde 440 metrekare 

olan köy yerleşim yeri içerisinde

konumu manzara mükemmel

olan duvarı hafriyatı yapılmış

elektrikrigi suyu olan yola sıfır 

yerimiz satılıktır 

İster villa yap ister bungolav yap

tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

BİOCLİMATİK

ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN

Ön muhasebe ve excel ve
sosyal medya kullanabilen

bayan eleman aranıyor.

Müracaatlar yüzyüze
yapılacaktır.

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi
yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

�Alüminyum doğrama
� Cam cephe
� Plastik Doğrama
� Kompozit
� Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

ELEMAN
Elektrik tesisat usta ve
kalfaları aranmaktadır. Sig-
orta + prim + yemek + maaş
İlgilenenlerin randevu ile 
yüz yüze müracatları dikkate 
alınacaktır. 
Adres: Cikcilli mahallesi,
Eğriköprü caddesi, Alanyum
Avm arkası No:37 
Gsm: 0533 446 88 88

ELEMAN  
Emlak firmamızda eşyalı daire ve
merdiven temizliği ve ütü iş-
lerinde 12 ay çalıştırılmak üzere 
kendine ve temizliğine güvenen 
25 ile 35 yaş arası bayan 
temizlik elemanı alınacaktır.
Not : Görüşmeler şahsen

yüzyüze yapılacaktır.
Tel : 0242 514 08 66
Gsm : 0532 581 27 38
Adres: Cumhuriyet Mahallesi 

1409 Sokak Seher Sitesi 
B Blok 13/A  Alanya

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

Kargıcak Mahallesi'nde 
2+1, ayrı mutfak, 3. kat, sıfır daire,

eşyasız, full aktiviteli, 
ebeveyn banyolu, 2 balkon.

15.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro

*Detaylı bilgi için;
ALFA GROUP CONSTRUCTION

BAHADIR KÖNİ
Gsm: 0532 113 19 44

ALANYUM AVM VE AKDENİZPARK 
AVM GÜVENLİK BAY PERSONEL ALIMI

Alanyum AVM ve Akdenizpark AVM 
güvenlik departmanında çalıştırılmak üzere,  

bay güvenlik personeli aranmaktadır. 
Her iki Avm içinde başvurular ve görüşmeler 

Alanyum Avm’de yüz yüze yapılacaktır.

ALANYUM AVM- BAHÇE VE BİTKİ BAKIMINDAN
ANLAYAN TEMİZLİK GÖREVLİSİ

�Alanyum AVM bünyesinde bulunan temizlik departmanında
çalışmak üzere;
� Tercihen daha önce bahçe/peyzaj işlerinde çalışmış,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

OYUN PARKI GÖREVLİSİ-OYUN PARKI

�Alanyum AVM’de bulunan Oyun Parkı şubemizde çalışmak
üzere;
� Tercihen çocuk gelişimi/sosyal hizmet vb. bölümlerden mezun,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı oyun parkı görevlisi alımı yapılacaktır.

AKDENİZ PARK AVM- TEMİZLİK GÖREVLİSİ 
(MAHMUTLAR MAH.)

� İnşaatı süren alışveriş merkezimizin temizlik işlerinde çalışmak
üzere;
� Tecrübeli/tecrübesiz,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Mahmutlar Mahallesi’nde ikamet eden,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

İletişim Adresi: (0242) 515 03 15
Başvuruların bizzat Alanyum AVM Yönetim birimine 

gelerek yapılması rica olunur.

Kurumumuza ait 2006
model, 07 NM 848 plakalı,
179.690 km’de olan Doblo
Combi 1.9 M.Jet tipi, çelik
grisi renginde Fiat Doblo
marka aracımız satılıktır. İlgi-
lenenlerin 29.07.2024 tari-
hine kadar odamıza teklif
vermeleri rica olunur.

ALANYA 
PAZARCILAR VE 

MANAVCILAR ODASI 
BAŞKANLIĞINDAN 

BİLDİRİLMİŞTİR
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Çıplaklı’da 985 m2, %20 - 5 kat imarlı, ticari alan, köşe parsel 
2) Demirtaş’ta 6000 m2, emsal 0,50 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 1327 m2 elektrik yol su var deniz manzaralı 2.100.000 TL

2) Yenice’de 451 m2 yolu var müstakil tapulu 480.000 TL

3) Demirtaş’da 1144 m2 emsal %50- 2 kat imarlı deniz manzaralı

4) Bektaş’da 4250 m2 , %20 , 2 kat imarlı deniz manzaralı

5) Payallar’da %20 - 4 kat imarlı deniz manzaralı

5) Hasbahçe’de 980 m2 deniz manzaralı köşe parsel

1) Cikcilli’de sıfır 3+1 havuzlu kuzey batı cephe 5.000.000 TL
2) Cikcilli’de sitede 9.kat full manzralı 2+1 ayrı mutfak 4.200.000 TL
3) Çıplaklı’da 4+1 dubleks sıfır havuzlu gücey cephe 4.300.000 TL
4) Çıplaklı’da 2+1 ayrı mutfak 2.kat güney cephe 3.300.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Orman İşletmesi civarı 2.kat 3+1 kiralık 13.000 TL
2) Orman İşletmesi civarı 4.kat kiralık eşyalı 3+1 15.000 TL
3) Çıplaklı’da 1+1, 2.kat kiralık 7.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER
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Türkiye Voleybol Federasyo-
nu, yeni sezonun fikstür çe-
kiliş tarihlerini açıkladı.

2024-2025 voleybol sezonu Efeler
Ligi, Vodafone Sultanlar Ligi, Er-

kekler 1.Lig, KFC Kadınlar 1.Lig, ve
2’nci Liglerin (Kadın-Erkek) kura çekimi tarihi
belli oldu. Kuralar, 01 Ağustos Perşembe ve 02
Ağustos Cuma günü Ankara’da gerçekleşecek.

Kura Çekimi Programı:
Efeler Ligi ve Vodafone Sultanlar Ligi Kura Çekimi
Tarih : 01 Ağustos 2024 Perşembe
Saat: 14:30

Erkekler 1. Lig ve KFC Kadınlar 1. Lig Kura Çekimi
Tarih: 02 Ağustos 2024 Cuma
Saat : 11:00

2.Ligler Kura Çekimi(Kadın-Erkek)
Tarih: 02 Ağustos 2024 Cuma
Saat: 14:30

� Ercan YILDIRIM

Alanya Belediyespor'un da yer aldığı Efeler Ligi'nde 2024-2025 sezonu fikstür çekilişi 01 Ağustos Perşembe günü yapılacak. 

Efeler Ligi'nde yeni sezonun fikstür
çekilişi 1 Ağustos'ta yapılacak

Alanya Fenerbahçeliler
Derneği’nin 19.07 Dün-
ya Fenerbahçeliler Günü

kutlaması Alanya Protokolü,
dernek yönetimi ve üyelerin
katılımı ile gerçekleşti. Davete
Alanya Kaymakamı Dr. Fatih
Ürkmezer, Alanya Belediye
Başkan Danışmanı Nazmi Zav-
lak, ALTSO Başkanı Eray Er-
dem, AK Parti İlçe Başkanı Şa-
rani Tavlı, Antalya İl Jandarma
Komutan Yardımcısı Albay En-
gin Burak Mindivanlı, Alanya
İlçe Jandrama Komutanı Bin-
başı Hüseyin Direk, Alanya
İlçe Emniyet Müdürü Murat
Kenen Patat, İlçe Milli Eğitim
Müdürü Yusuf Yılmaz, AGC
Başkanı ve AGF Genel Başka-
nı Gaye Coşkun katıldı. 

“BU SEZON 
ŞAMPİYON 

OLMAK 
İSTİYORUZ”

Dernek Başkanı Hıfsı Vural
misafirlerine hitabında 19.07
tarihinin Dünya Fenerbahçe-
liler Günü olduğunu belirterek
günü kutladı. Vural, Fener-

bahçe Başkanı
Ali Koç ile can-
lı yayın bağlan-
tısını yaparak
Alanya’daki ta-
raftarın dilek-
lerini iletti.
Başkan Koç
canlı bağlantı-
da öncelikle
Dünya Fener-
bahçeliler Gü-
nü’nü kutladı.
Koç, öncelikle
bu sezon şam-
piyon olmak is-
tediklerini be-
lirterek, dün
yapılan TFF
seçimlerinin
hatırlatılması
üzerine “Kötü-
nün iyisi seçil-
di” dedi. Koç,
Alanya Kayma-
kamı Ürkme-
zer ile canlı ko-
nuştu ve Alan-
yaspor-Fenerbahçe müsaba-
kası için Kaymakam Ürkme-
zer’i karşılaşmayı izlemeye İs-
tanbul’a davet etti. Youssef
En- Nesyri tarsferinin sorul-
ması üzerine Koç, “48 saat

içinde olumlu ya da olumsuz
gelişmeler olacaktır” dedi. Koç,
davete katılanları selamlayarak
yayında ayrıldı. Etkinlik fotoğ-
raf çekimi ile son buldu. 

� Ercan YILDIRIM

A
nkara JW Marriott Hotel'de düzenlenen
toplantı 261 delegenin imzasıyla açıldı.
Toplam 146 oyla divan başkanlığına Tür-

kiye Büyük Millet Meclisi Üyesi Mehmet Baykan,
başkan vekilliğine ise Trendyol 1. Lig ekibi Iğ-
dır Futbol Kulübü Başkanı Cantürk Alagöz se-
çildi. Toplantıya TFF Başkan Adayları İbrahim Et-
hem Hacıosmanoğlu ve Mehmet Büyükekşi,
UEFA Başkan Vekili Armand Duka, FIFA Avru-
pa Üye Federasyonları Direktörü Elkhan Mam-
madov, TFF Yönetim Kurulu Üyeleri, TFF Eski
Başkanları, Milletvekilleri, kulüp başkanları ve
yöneticileri ile delegeler katıldı.

TFF Başkanı, Yönetim Kurulu ve Denetleme Ku-
rulu ibra edildi
Saygı duruşunda bulunulması ve İstiklâl Mar-
şı'nın okunmasının ardından gündem madde-
leri görüşülmeye başlandı. TFF Eski Başkanı
Mehmet Büyükekşi'nin açılış konuşmasının
ardından TFF Başkanı, Yönetim Kurulu ve De-
netleme Kurulu, toplantıya katılan delegeler ta-
rafından 1 Haziran 2023 - 31 Mayıs 2024 dö-
nemindeki hesap ve faaliyetlerinden dolayı
ibra edildi.

Başkan adayları konuşmalarını yaparak proje-
lerini anlattı
İbra oylamasının ardından TFF Başkan Aday-
ları İbrahim Ethem Hacıosmanoğlu ve Mehmet
Büyükekşi birer konuşma yaparak, seçilmele-
ri halinde görev yapacakları dönem süresince
gerçekleştirmeyi vadettikleri projelerini dele-
gelere anlattı.

İbrahim Ethem Hacıosmanoğlu 134 oyla TFF
Başkanı seçildi
Başkan adaylarının konuşmalarının ardından oy-
lama başladı. Toplam 281 delegenin 7 sandık-
ta oy kullandığı ve 18 oyun geçersiz sayıldığı se-
çimin sonunda İbrahim Ethem Hacıosmanoğ-
lu, Mehmet Büyükekşi'nin topladığı 129 oya kar-
şı 134 oyla Türkiye Futbol Federasyonu Baş-
kanlığı'na seçildi.

TFF Yönetim Kurulu Asil Üye Listesi
Mecnun Otyakmaz, Bayram Saral, Zehra Neşe
Kavak, Lale Cander, Fuat Gökdaş, Cengiz Gö-
kay, Zafer Bahadır Saraç, Mevlüt Aktan, Bayram
Akgül, Hasan Surözü, Ceyhun Kazancı, Mustafa
Temel Bozbağ, Ural Aküzüm, Bilal Aslan

TFF Yönetim Kurulu Yedek Üye Listesi
Murat Şahin, Hüseyin Yangın, Seymen Gençtürk,
Adem Doğru, Gürkan Uğur, Fazlı Çilingir, Tahir
Ediz Kıray, İbrahim Özbay, Metin Akyüz, Kazım
Şengöçgel, Muhammet Akçay, Esma Esin, Bi-
lal Tuğrul, Burak Akkan

TFF Denetleme Kurulu Asil Üye Listesi
Abdi Serdar Üstünsalih, Selami Tatkaya, Gökhan
Zurnacıoğlu, Ekrem Sarısoy, Nevzat Demiröz

TFF Denetleme Kurulu Yedek Üye Listesi
Ömer Faruk Kara, Vefa Yunus Taylan, Cihan
Eroğlu, Furkan Altaş, Mehmet Karaca 

Corendon Alanyapsor, U19 Mil-
liTakımımızın kalecisi Mert Fur-
kan Bayram'ı transfer ettiğini

açıkladı. Kulüpten yapılan açıklamada:
"Kulübümüz, Altınordu FK'dan U19
Milli Takımımızda da forma giyen ka-
leci Mert Furkan Bayram ile 5 yıllık söz-
leşme imzaladı." denildi.

Altınordu Bornova Futbol Okulla-
rı’ndan (AFO) keşfedilen genç eldiven,
Altınordu’nun akademi takımlarında
forma giydikten sonra 2022-2023 se-

zonunda A Takıma yükseldi. U15,
U17, U18 ve U19 Milli Takımımız ile
birçok maçta forma giyen 19 yaşında-
ki milli kaleci, şu anda İrlanda’da de-
vam eden U19 Avrupa Şampiyonası
maçlarında da U19 Milli Takımımızın
kalesini koruyor. 

BAŞARILI BİR SEZON
GEÇİRDİ

Geçen sezon ilk kez TFF 2. Lig’de for-

ma şansı bulan 1.88 boyundaki kale-
ci, görev yaptığı 16 maçta başarılı per-
formansı ile göz doldurdu. 2. Lig'deki
ilk sezonunda 6 maçta kalesini gole ka-
patmayı başaran genç kalecimiz, fut-
bol kamuoyunda gelecek vaat eden bir
isim olarak herkesin dikkatini çekmişti. 

MERT FURKAN 
BAYRAM’DAN 
VEDA MESAJI

İrlanda’da devam eden U19 Avrupa
Şampiyonası’nda U19 Milli Takım ka-
lemizi koruyan genç eldiven, kamptan
gönderdiği “8 yaşında kapısından gir-
diğim, yaklaşık 11 yılımın geçtiği Al-
tınordu Kulübü ile bugün ayrılık vak-
ti… Üzerimde emeği geçen herkese
çok teşekkür ederim. İnşallah bu ku-
lüp adına da herşey güzel olur. Şimdi
yeni maceralara atılma zamanı” me-
sajı ile Altınordu’ya veda etti.

ALTINORDU’NUN
MERT FURKAN 

PAYLAŞIMI

Öte yandan Altınordu Futbol Ku-

lübü de Mert Furkan Bayram’ın
küçüklüğünden itibaren değişik
yaş kategorilerindeki forma giydi-
ği maçlardan hazırlanan bir video
klip yayınladı. Kulübün paylaşımı
da şu şekilde: 

'TEŞEKKÜRLER
MERT FURKAN 

BAYRAM'

"Kulübümüzün oyuncu yetiştirme
pramidinin en tabanındaki Altın-
ordu Futbol Okullarımızdan keş-
fedilen, akademide futbol eğiti-
mini alan ve sonrasında A Takım
formamızı terleten Mert Furkan
Bayram, ilerleyen süreçte yine ku-
lübümüzün hedefleri doğrultu-
sunda daha büyük takımlarda for-
ma giyeceğine inancımız tamdır.
Gittiğin tüm takımlarda Altınor-
du’muzu gururla temsil edeceğine
ve genç futbolcu kardeşlerimize
her zaman örnek olmaya devam
edeceğini biliyoruz. Altınordu Fut-
bol Kulübü olarak bundan sonra-
ki futbol kariyerinde başarılar di-
liyoruz.” � Ercan YILDIRIM

TRANSFER GÜNDEMİ

Fenerbahçe, Youssef En-Nesyri ile 4 yıllık an-
laşmaya vardı. Faslı golcü yıllık 4 milyon euro net
ücret ve başarı bonusu kazanacak..

Fenerbahçe, hazırlık karşılaşmasında Hull
City'i 5-1 mağlup etti..

Gaziantep FK, Kacper Kozlowski ile anlaş-
maya vardı.. 

Gaziantep FK, Paris FC forması giyen önlibero
Cyril Mandouki ile 1+1 yıllık sözleşme imzaladı..

Galatasaray, Rennes ve Guéla Doué ile her
konuda anlaşmaya vardı..  

Galatasaray, hazırlık maçında Slovak ekibi
Trencin'i 4-1 mağlup etti..

Alanyaspor, Sakaryaspor'un talip olduğu
Hamza Özdemir'in transferine izin vermedi. 

Trabzonspor, Pedro Malheiro ve kulübü
Boavista ile her konuda anlaşma sağladı..

Vanspor, Fuat Bavuk ile anlaştı..
Çorluspor 1947, Muşspor forması giyen 24

yaşındaki sol kanat oyuncusu Mahsun Çapkan
ile anlaştı..

Manisa FK, Yusuf Talum ile el sıkıştı..
Küçükçekmecespor orta saha oyuncusu Ser-

dal Öz ile anlaştı.. 
Adana 01 FK, Beşiktaş forması giyen genç

orta saha ve kanat oyuncusu Abdülmecid Dön-
mez ile 1 yıllık kiralık olarak anlaştığını duyurdu..

Kahramanmaraş İstiklalspor; Eyüpspor'dan
kanat oyuncusu Arda Yumurtacı, Menemen
FK'den stoper İbrahim Has ve Beyoğlu Yeni Çar-
şı'dan kanat oyuncusu Tolunay Yurtseven ile an-
laştığını duyurdu.. 

Boluspor ve Galatasaray, Işık Kaan Arslan'ın
transferi için prensipte anlaştı..

Şanlıurfaspor, geçtiğimiz sezon Esenler
Erokspor forması giyen sol bek Nafican Yardım-
cı ile sözleşme imzaladığını duyurdu.

DÜNYA 19.07'DE KUTLADI !
Alanya Fenerbahçeliler Derneği yönetimi Dünya Fenerbahçeliler Günü’nü kutladılar. Kulübün kuruluş yılı olan
1907’nin tarihsel karşılığı olan 19.07’de buluşan Fenerbahçeliler’e Başkan Ali Koç canlı bağlantı ile seslendi.  

ALANYASPOR MİLLİ KALECİNİN
TRANSFERİNİ AÇIKLADI

Alanyaspor Kulübü, Alanya Posta Medya olarak dün haberini verdiğimiz Mert Furkan Bayram transferini açıkladı.

Türkiye Futbol Federasyonu Ola-
ğan Mali ve Seçimli Genel Kuru-
lu'nda İbrahim Ethem Hacıosma-
noğlu, TFF Başkanlığı'na seçildi.
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